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Recita Kristanov trgi - tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Si.mobil - Vodal^^^^L
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

POOBLAŠČENI m°bK 
PRODAJALEC

Prišlo je poletje in prišlo je polletje

S'

Prihaja v deželo hudič 
ali navaden bau bau?
Čez natanko 95 dni bo večina volivcev naše dežele odločala o tem, komu bi zaupali to našo deželo naslednja štiri 
leta. Čez natanko 32 dni bo večina Izolanov odločala o tem, komu bi zaupali to našo občino naslednji dve leti. Čez 
natanko 3 dni bom šli na referendumska volišča in odločali o tem, kaj, oziroma koga, oziroma s kom, oziroma...
(Mef) V tem zadnjem predvolilnem ko
mentarju pač ne morem mimo tistega, kar 
govorijo vsi, ki so se o tem sploh priprav
ljeni pogovarjati. Namreč, da tako nesmo
trnega zapravljanja državnega denarja še 
nismo imeli. Niti takrat, ko smo se odločali 
ali bomo dovolili virtualni seks ali ko smo 
se odločali o nedeljskem navideznem zapr
tju trgovin ali ko bi morali nekaj odločati 
o železnicah in lastninjenju zavarovalnic in 
še kaj zapravljivega bi se našlo.
Tisti, ki bodo v nedeljo vendarle žrtvovali 
nekaj svojega časa državljanski lojalnosti, 
se bodo počutili kot študent na pismenem

izpitu, kjer mora na dolgo vprašanje odgo
voriti z eno samo besedo. Našega, izolske
ga udeleženca referenduma o pokrajinah, 
čakajo tri, povsem odvečna vprašanja. Naj
prej, ali je sploh za pokrajino in nato še di
lema, ali naj se imenuje Obalno-kraška ali 
Južnoprimorska pokrajina?«
Če odmislimo dejstvo, da so iz zemljevi
da Slovenije na ta način izbrisani Istrani 
in da nas skušajo spreti z goriškim delom 
Primorske, je smešno, da nas sprašujejo, 
kakšne pokrajine si želimo. To je vendar 
jasno vsakemu odraslemu Slovencu. Saj je 
celo Pero Lovšin v pesmi tedna prepeval:

“Ta pesem je namenjena vsem mojim de
kletom z Gorenjske, tistim s Primorske, ti
stim z Dolenjske, vam iz Ljubljane in tistim 
s Štajerske ter onim iz Prekmurja.”
Ali je tako težko razumeti, da imamo po
krajine že od nekdaj. Ali jim je težko razu
meti, da na ta način ne bodo nikoli izbrisali 
tega, da se Primorci najbolje razumemo s 
Štajerci, da je cviček na Dolenjskem, Pla
nica na Gorenjskem, Kreslin v Prekmurju, 
oblast pa v Ljubljani.
Po nedeljskem referendumu ne bomo nič 
bolj pametni kot doslej. Še izolske volitve 
se zdijo bolj pametno početje.

Mirta je v San Simonu
Simonov zaliv je od včeraj uradno bogatej
ši za hotel z imenom Mirta. V mitologiji je 
bila mirta znana kot sveta rastlina, posve
čena Afroditi, boginji lepote in ljubezni. 
Pri nas mirto v naravi srečamo le na fliš- 
nem polotoku blizu Strunjana. Investitorji 
so se potrudili, tudi pri imenu hotela.
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Filmska generacija 68
Filmski krožek, ki ga je na OŠ Vojke Šmuc 
dolga leta vodil Koni Šteinbacher, praznu
je 40 let. Ob tej priložnosti so se srečali 
ustvarjalci tiste generacije, ki je ustvarila 
Ribiča, prvi otroški animirani film v teda
nji državi. Žal pa je nejasna usoda še ene
ga izolskega filmskega festivala, Festivala 
slovenske animacije, ki v občini še nima 
zanesljivega sofinancerja.

Volilni cikel
Meni je vseeno, če se nafta draži, 

to moje vozilo brez nafte drvi.
Naj večji problem je pravo težišče, 

ker je zadaj motor in spredaj ležišče. 
S parkiranjem nimam nobenih težav, 

in tudi ob volitvah pride kar prav. 
Če morate dati podporo kakšni listi 

vsakogar peljem, vsi ste mi isti.

Ubanka Koper
'a

komunala
izda - isola

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

Jygj|jgg^^24 ur) tel.: 041/ 650 375
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Upravno sodišče je zavrglo tožbo 
11-tih nekdanjih svetnikov

Upravno sodišče Republike Slovenije, odde
lek v Novi Gorici, je v zvezi s tožbo 11 svetni
kov zoper Občino Izola glede zatrjevane kr
šitve pravice do lokalne samouprave iz 139. 
člena Ustave Republike Slovenije in sklicem 
14. seje Občinskega sveta Občine Izola iz
dalo sklep, s katerim je tožbo zavrglo.

Sodišče je v celoti sledilo navedbam Ob
čine Izola v odgovoru na tožbo in tožbo 
zavrglo iz razlogov odstopa svetnikov 
in posledično izgube pravnega interesa 
za vodenje postopka ter zaradi napačne 
pravne podlage.

Blok bo končan do jeseni
Investitorji in izvajalci pravijo, da bodo objekt dokončali v 
dogovorjenem roku. Majsko in junijsko vreme jim pri tem 
res ne gre na roko. Prosilci čakajo prve rešitve.
Izgradnja bloka v Livadah bo po seda
njem terminskem načrtu dokončana 
do konca septembra 2008. Izvajalec je 
namreč dolžan v 120 dneh od uvedbe 
v delo, ta je bila 29.05.2008, dokon
čati vsa gradbena in obrtniška dela na 
objektu.

Dela se izvajajo po projektni dokumen
taciji, na osnovi katere je bilo izdano 
spremenjeno gradbeno dovoljenje. Po 
tej se v kletni etaži izvedejo shrambe, 
kletna etaža pa se v celotnem obsegu 
zasuje z zunanje strani do višine 0,60 
cm pod koto praga pritličja. Stanovanj v 
kletni etaži ne bo.
Trenutno se na objektu izvajajo krov- 
sko kleparska dela in montaža predel

nih sten. Na ponedeljkovem sestanku 
je izvajalec obvestil naročnika, da so v 
pripravi aneksi in pogodbe s podizvajal
ci posameznih gradbenih in obrtniških 
del. Z vsemi deli bo izvajalec začel v 
roku do 16.06.2008.

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove>, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonijl 
verben, daliet 
enoletnic....

139. člen Ustave Republike Slovenije ni 
namreč podlaga, na katero bi se lahko 
nekdo skliceval v takšni tožbi. Sodišče 
je sledilo navedbam Občine Izola tudi 
po vsebini in v obrazložitvi sklepa na
vedlo, da bi bila tožba tudi po vsebini 
neutemeljena, saj župan svetnikom ni 
preprečil izvedbe seje, temveč jim le ni 
dal na razpolago razpravne dvorane in 
administrativne podpore.

Kaj pravijo “zavrnjeni"
Socialni demokrati so v odgovoru 
na sklep sodišča zapisali, da sodišče 
ugotavlja, da je omenjenim svetni
kom prenehal mandat, kar pomeni, 
da nimajo več statusa svetnikov in 
so zato izgubili tudi pravni interes 
za vodenje upravnega spora, saj je 
prenehala pravno varstvena potreba 
za predmetno tožbo.
Obenem sodišče ugotavlja, da 14 
svetnikom, ki so ostali pred vrati 
zaprte občinske dvorane, ko bi mo
rali imeti sejo občinskega sveta, ni 
bila kršena ustavna pravica, saj se 
določbe 138. člena Ustave RS, na 
katere so se svetniki sklicevali, ne 
nanašajo na posameznika, temveč 
ščitijo lokalno skupnost pred posegi 
organov državne oblasti.

Socialni demokrati sicer obžalujejo 
tako odločitev sodišča, saj so še ved
no prepričani, da župan Klokočov
nik ni ravnal prav s tem, ko je one
mogočil izvedbo seje občinskega 
sveta in s tem ponovno dokazal, da 
mu niso jasna pravila demokratične 
igre in da ni človek odprtega med
strankarskega dialoga. Kljub temu 
pa pritožbe na odločitev sodišča ne 
bodo vlagali.

Pravila
o izrabi časopisnega prostora za predstavitev kandidatov in kandidatnih 

list za volitve članov Občinskega sveta Občine Izola

Uredništvo Mandrača zagotavlja vsem organizatorjem enake pogoje za objav
ljanje volilnih propagandnih sporočil in enakopravnost organizatorjem volilne 
kampanje pri predstavitvi kandidatov in njihovih programov. S temi pravili 
uredništvo Mandrača določa, da bo v času od 12. junija do zaključka predhod
nih volitev za predstavitve kandidatov oziroma kandidatnih list namenilo največ 
1/3 celotnega obsega časopisa. Od tega bo v vsaki številki 1 časopisna stran 
namenjena novinarskemu poročanju o dogodkih povezanih z voltvami, vsaka 
od strank ali list, ki bo sodelovala s svojimi kandidati pa bo imela pravico do 
1/4 časopisne strani brezplačne predstavitve. Uredništvo v času od 12. junija 
do zaključka volitev ne bo objavljalo izjav za javnost oziroma pisem bralcev s 
predvolilno vsebino. Te vsebine bo mogoče objaviti le v delu, ki je namenjen 
plačanim objavam, seveda če so v skladu z Zakonom o medijih in Zakonom o 
volilni kampanji. Vse plačane objave morajo imeti navedbo naročnika objave. 
Način in pogoji objave plačljivih predvolilnih sporočil so razvidni iz Cenika 
propagandnih sporočil za volitve 2008, ki je objavljen na spletni strani www. 
mandrac.si oziroma ga organizatorji volilne kampanje lahko dobijo na uredniš
tvu. Uredništvo si pridržuje pravico zavrniti tiste objave, katerih naročniki niso 
poravnali svojih obveznosti do časopisa ob prejšnjih volilnih kampanjah.

Uredništvo Mandrača, Izola, 9. 6.2008

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Volitve niso začetek in konec sveta

Bo na tokratnih lokalnih volitvah 
sodelovalo kar 20 strank in list?
Obetajo se zanimive predčasne volitve in verjetno kar opazen pretres v izolskem političnem življenju in razmerju moči na lokalni 
ravni, O težko napovedljivih rezultatih julijskih volitev v Izoli govorijo tudi v centralah večjih strank, kjer menijo, da “drobljenje" 
politične moči ni ustrezno, marsikateri Izolan pa je prepričan, da bi tudi občinske svetnike morali voliti neposredno.
Ko smo pred tednom dni napovedali možnost 
sodelovanja večjega števila list na predčasnih 
volitvah v Izoli niti pričakovali nismo, da se bo 
za mesta svetnikov potegovalo toliko neodvi
snih, nestrankarskih list. Ob žrebanju vrstnega 
reda brezplačnih plakatnih mest se je namreč 
razkrilo kar nekaj verjetnih udeležencev. Skoraj 
vsi sicer še zbirajo potrebnih 72 glasov podpore, 
vendar se zdi, da bodo v večini uspešni.

Poleg liste Izolani, ki je že imela svetnika 
v občinskem svetu se na novo napovedu
jejo: Lista za Izolo, Lista za zdravje in 
šport, Lista Ivana Marca, Lista Remištar, 
Lista Borisa Kalška, Lista Branka Pečar
ja in Lista Egidija Krajcarja. Na žrebanju 
ni bilo predstavnika liste Izola zbudi se, 
ki je že imela enega občinskega svetnika. 
Na žrebanju so bili seveda tudi predstav
niki strank, ki jim glasov podpore ni treba 
zbirati. Od “starih” bodo gotovo sodelova
li: SD, SDS, LDS, DeSUS in IJN, na novo 
pa prihajajo: SNS, Oljka, ZARES in SLS. 
Na žrebu ni bilo predstavnikov LDS, niti 
predstavnikov stranke Mladi za Izolo, 
prav tako ni bilo predstavnikov napoveda
ne stranke Slovenija je naša.
Tik pred zaključkom redakcije smo še 
izvedeli, da podporo zbira Lista Svobod
na Izola, ki jo menda sestavljajo pred
vsem mladi iz vrst Kluba izolskih študen
tov in dijakov.

Desus izbira kandidate
Včeraj, v sredo 18. junija se je sestal raz
širjeni Izvršni odbor DeSUS-a, ki je pripra
vil kandidatno listo za predčasne volitve 
v Izoli. Za petek, 20. junija pa je v hotelu 
ZDUS Delfin sklicana kandidacijska kon
ferenca na kateri bodo člani DeSUS-a obli
kovali kandidatno listo za člane občinske
ga sveta občine Izola.

Pisma z zamudo
V prejšnjem Mandraču smo objavili pra
vila uredništva glede objavljanja pisem in 
sporočil za javnost v predvolilnem času. 
Glede na to, da so nekateri želeli odgovo
riti na pisma, ki so bila objavljena v prej
šnji številki pa te možnosti, po pravilih, ne 
bi imeli, smo se odločili, da bomo v ured
ništvu le povzeli nekatera od teh pisem, 
toliko da bralci ne bi ostali brez nekaterih 
odgovorov. To pa je tudi zadnje, kar objav
ljamo v takšni obliki, saj je novi začasni 
uredik odločil, da bo do volitev objavljal 
le informacije, ki ne bodo imele značaja 
tipične predvolilne kampanje. Dve objavi 
v tej številki pa sta že del takoimenovane 
plačane predvolilne objave.

Javno pismo županu
Vaše izjave v nekaterih medijih kažejo, 
da je zanimanje za moje premoženje in 
delo neobičajno izrazito. Upam si celo 
pomisliti, da se bolj posvečate osebnemu 
življenju nekaterih nekdanjih izolskih 
svetnikov, kot pa vodenju občine ter teža
vam občank in občanov. Menim, da s tem 
izgubljate dragocen čas, zato vas javno 
vabim na voden ogled mojega premoženja 
in dela, ki ga opravljam. Naj vas ne skrbi 
čas, žal ne bomo dolgi.... Prosim vas, ko 
pridete na ogled, s seboj prinesite izvod 
zaključnega računa občine Izola za leto 
2007. Tako bomo Izolani končno videli, 
kje ste s svojimi podžupani porabili več 
kot šestnajst milijonov evrov občinskega 
denarja....
Obenem vas, župan, prosim še, da ure
sničite to kar ste javno povedali v oddaji 
Vroči stol. Na moje vprašanje, ali boste 
skladno s 148. členom slovenske ustave 
dali denar šolam, vrtcem, društvom in 
ostalim proračunskim upravičencem ste 
odgovorili: »Seveda bom«. Sprašujem vas, 
kdaj, župan? Kdaj? Upam, da niste denarja 
za plače dali kam, kamor ne bi smeli, saj 
bi to pomenilo veliko težavo.

Aleksander Krebelj

Odgovor občinskih strokovnih služb
Gradivo za predložitev zaključnega računa 
proračuna Občine Izola Občinskemu sve
tu je pripravljeno in bi bilo posredovano 
na eno izmed naslednjih sej Občinskega 
sveta Občine Izola. Po vsej verjetnosti pa 
do volitev novih sej Občinskega sveta ne 
bo, saj so svetniki na 10. izredni seji spre
jeli sklep, da se Občinski svet razpusti in 
da jim preneha mandat na dan, ko so spre
jeli sklep o razpustu Občinskega sveta. V 
tem primeru bo torej gradivo zaključnega 
računa Občine Izola za leto 2007 posre
dovano na prvi možni datum redne seje 
novega Občinskega sveta. Letna poročila 
in računovodski izkazi za leto 2007 vseh 
neposrednih uporabnikov proračuna Ob
čine Izola so že bili posredovani AJPESu, 
podatki o predlogu Zaključnega računa 
proračuna Občine Izola za leto 2008 pa 
so tudi že bili posredovani Ministrstvu za 
finance v elektronski obliki.
Glede vprašanja g. Kreblja o nakazovanju 
denarja šolam, vrtcem in ostalim prora
čunskim uporabnikom pa posredujemo 
podatek, da je Občina Izola plačala vse 
zapadle obveznosti do javnih zavodov, ka

terih ustanoviteljica je, vključno s sredstvi 
za plače in regrese. Za društva, ki so iz
polnjevala pogoje po veljavnem začasnem 
financiranju so bile na podlagi sprejetega 
sklepa Občinskega sveta Občine Izola že 
izdane odločbe o dodelitvi sredstev po 
začasnem financiranju (od 1.1.2008 do 
30.6.2008). Po pravnomočnosti odločbe 
sledi podpis pogodbe. Za ostala društva 
oz. prijavitelje na javne razpise in javne 
pozive, je komisija že ocenila vloge in 
predlagala razdelitev sredstev, ta pa bodo 
dodeljena, ko bodo zagotovljene finančne 
in zakonske možnosti v drugi polovici le
tošnjega leta.

Irena Ostrouška, Kabinet župana

Zakaj takšna nestrpnost?
Podporniki IJN se ob nekoliko prikritih 
namigovanjih ga. Doris Gomezelj, da s (m) 
o v Izoli sami nesposobneži sprašujemo, 
ali ne gre za zgolj predvolilno kampanjo 
ali celo za sprenevedanje. Večina Izolank 
in Izolanov si želi lepo Izolo in primerne 
predstavnike. Očitno pa je, da želja in 
dobronamernost nista dovolj, kar je po
kazal odstop svetnikov, ki so vselej dali 
prednost osebnim interesom. Upamo, da 
je vzvišenost, ki jo je moč čutiti v besedah 
ga. Gomezelj, le predvolilna vnema. Kajti 
zaradi vseh dogajanj in preteklih izkušenj, 
si želimo ljudi s katerimi bi lahko sedli za 
skupno mizo in s katerimi bi skupaj delali 
za Izolo. Za Izolo si želimo novih ljudi, ki 
ne bi zgolj merili svoje politične moči. 
Prav tako smo bili podporniki IJN začude
ni ob prebiranju prispevka g. Igorja Fran
ce. S pozivom h »korektni politični drži« 
se pravzaprav strinjamo in vemo da so bili 
in so mnogi iz vrst LDS-a pripravljeni na 
produktivni dialog za dobro Izole. Obe
nem pa nas ta poziv čudi, saj iz njihovih 
vrst prihajajo tudi tisti ljudje, ki so bili 
konstruktorji politične zdrahe, ki je Izolo 
pripeljala do mrtve točke.

Zares ima svoje prostore
Stranka ZARES - nova politika je ta teden 
v Izoli, v Premrlovi ulici 1, odprla svoje 
prostore. Ambicije Občinskega odbora 
stranke ZARES so trenutno predvsem te, 
da bi odprli politiko tudi za vse tiste, ki se 
v določenih strankah ne prepoznajo, jim 
več ne zaupajo in si želijo vplivati na spre
jemanje skupnih odločitev v občini Izola. 
Želijo si, da bi jih tudi v resnici prebival
ke in prebivalci Izole obiskali, predstavili 
svoje misli in poglede ter skupaj z njimi v 
čim večji meri uresničevali svoje ambicije 
in načrte. V ta namen bodo imeli ob po
nedeljkih in petkih, od 18.00 do 19.00 uri
ce, ki so jih poimenovali »Zares je čas za 
Izolo«. Sicer pa se Stranka ZARES - nova 
politika Izola intenzivno pripravlja na le
tošnje predčasne lokalne volitve in tudi na 
državnozborske volitve. Ustanavljajo se 
programski odbori, pripravlja se strankin 
program, oblikuje se kandidatna lista in še 
ta teden bo zaživela njihova spletna stran 
www.zares-izola.si.

Predsednica, dr. Doris Gomezelj

Oljka je zrasla tudi v Izoli
Prejšnji teden je stranka Oljka oziroma 
njen izolski odbor napovedal, da bo Oljka 
kandidirala na predčasnih volitvah za čla
ne občinskega sveta občine Izola.
V Izoli se je zgodilo tisto, česar smo se Izo
lani bali. Tisti, ki smo jim zaupali, da odlo
čajo o naši usodi, naši prihodnosti, so nas 
izdali. Tisti, ki bi naj bili nosilci naših želja 
in hotenj, so na koncu sledili le lastnemu 
cilju - oblasti. Tako so na kratko povzeli 
svojo odločitev, zakaj se bo Oljka udeležila 
izolskih volitev kjer bo eden izmed kandi
datov podpredsednik Oljke Bogdan Gerk. 
Vendar pa Oljka, kot pravijo, ni zgolj poli
tična stranka, »ob njej se zbirajo ljudje do
bre volje, tisti, ki spoštujejo sočloveka in 
vrednote, ljudje različnih mnenj, svetov
nega nazora ali političnega prepričanja.« 
Delujejo tudi na humanitarnem, športnem 
in kulturnem področju. Tako so v soboto 
že povabili na ogled komedije Marjana 
Tomšiča Južič in Juča, ki so jo v izolskem 
kulturnem domu izvedli Šavrinke in anka 
Šavrini iz Gračišča,Podporniki IJN (naslov v uredništvu)

BOGDANU V SPOMIN
20.12.1940- 16.6.2006
Spominjali se te bomo v soboto 21.6.2008.
Ob 8. uri se dobimo pred cvetličarno na koprskem pokopa
lišču, da ti prižgemo svečko in se poklonimo tvojemu spo
minu. Pot bomo nadaljevali na Slavnik, ki si ga imel tako 
rad in si ga prepojil s svojimi dobrimi energijami. Pridružijo 
se nam lahko vsi ljudje dobre volje, še posebej povabljeni 
ljubitelji Slavnika.
Vabi Eta s prijatelji
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Red in disciplina

Kje so, za vraga, občinski 
redarji in inšpektorji?
Tako je že nekaj časa slišati med Izolani, ki jim ni vseeno, če je mesto neurejeno, parkiranje po mili volji, odlaganje gradbenih materialov tam 
kjer je to prepovedano in če zvonec na vratih zvoni v prazno, na telefonske klice pa nihče ne odgovarja. Odgovor je preprost: naši občinski 
redarji se v Tacnu usposabljajo za naloge, ki jim bodo po novem lahko opravljali, saj bodo nekakšni občinski policisti.
Seveda ne bodo pravi policisti, ven
dar jim nova zakonodaje daje nove 
pristojnosti, ki jih doslej niso imeli. 
In zato so morali tudi izolski redar
ji na usposabljanje za izvajanje teh 
novih pooblastil ki so s področja 
varnosti v cestnem prometu in za
gotavljanja javnega reda in miru.
Na usposabljanju so bili trije občin
ski redarji, Sašo Jurca, Denis Kovač 
in Denis Udovič, prav včeraj pa je 
zadnji med njimi opravil še zadnji 
izpit in tako se vračajo z izobraže
vanja, ki je trajalo kar dvakrat po tri 
mesece, od novembra do danes.
Kot je povedal vodja občinske in
špekcije, Almin Huremovič, so že 
tako ali tako kadrovsko podhranje
ni, saj se njihovo število realno zma
njšuje. Najprej jih je bilo devet, po
tem sta dva odšla na drugi občinski 
urad, tretji je napredoval v inšpek
torja in je slekel uniformo in če od-

Nova pooblastila redarjev
Kot je povedal Almin Huremovič bodo 
redarji že v naslednjih dneh začeli izva
jati pooblastila, ki jih imajo na področju 
urejanja prometa, kar pomeni, da bodo 
lahko ustavljali avtomobile in izrekali 
kazni. Njihova pooblastila veljajo za vse 
občinske ceste in za državne ceste, ki 
peljkejo skozi naselje.
Pooblastil v zvezi z Javnim redom in mi
rom pa ne bodo izvajali vse dokler obči
na ne bo sprejela občinskega programa 
varnosti, ki bo razdelil pristojnosti med 
občinskim redarstvom in policijo ter s 
kadrovskim načrtom omogočil popolni
tev službe, ki je zdaj res kadrovsko na 
psu. Ob tem je Huremovič še povedal, 
da so vsi trije izolski redarji uspešno 
opravili vse izpite, vendar jim to šola
nje seveda še ne daje dovolj znanja in 
usposobljenosti, da bi lahko zamenjali 
policiste, zato bodo morale biti naloge 
res dobro ločene.

D.M.

šteje še tajnico ter vodjo inšpekcije 
ostane en sam redar, ki še ni bil na 
usposabljanju.
Zaradi takšnih kadrovskih težav so 
tudi ukinili popoldansko dežurstvo, 
prav tako ni bilo dežurnih redarjev 
v soboto in nedeljo, z izjemo takrat, 
ko je bilo treba pomagati pri ureja
nju razmer ob eventih v Gavioliju.

A
Izolani smo lista. Ena mnogih, ki se pojavijo ob vsakokratnih vo
litvah. A smo ena redkih, ki so obstale kot da bi bili vsi kandidati 
izvoljeni v občinski svet. Še več. Z našim javnim delom smo prido
bili številne sogovornike in podobnomisleče Izolane, ki so, skupaj 
z nami, skušali popeljati to našo občino v dobro, pravo smer. Ni 
nam uspelo. In čeprav nas vsi trepljajo po ramenih in pravijo, da 
smo bili konstruktivni, odgovorni in povezovalni, nismo zadovolj
ni z Izolo kot jo gledamo danes. Pa nismo ostali pri tarnanju. Lotili 
smo se iskanja odgovorov in naredili načrt našega dela. Nekakšen 
manifest Izolanov, ki vam ga bomo v dneh pred volitvami ponudili 
v preverjanje.
V tem letu in pol smo ga, z različnimi aktivnostmi pisali: Slavko Samo- 
torčan, Drago Mislej Mef, Barbara Dobrila, Dušan Ambrož, Egle To- 
mažinčič, Maks Filipčič, Bojan Korošec, Davidela Tičič, Dare Bre
zavšček, Vera Neels, Aleksander Slekovec, Boris Čuk, Koni Steinba- 
cher, Biljana Pavlovič, Timi Ečimovič, Andrej Jereb, Alen Pušpan, 
Elena Dorošenko, Zdenko Žvab, Matej Pegan, Jože Lorbek, Alenka 
Šarkanj, Gojko Cukrov, Elvis Šahbaz, Aldo Butala in še veliko dru
gih, ki so prispevali svoje znanje in dobre misli za naša jasna stališča. 
Med naštetimi Izolani s katerimi smo sodelovali v tem letu in pol so 
tudi naši kandidati za julijske volitve. Tokrat jih še ne predstavljamo, 
saj se bomo o listi kandidatov posebej pogovorili in dogovorili. Tokrat 
smo le zapisali imena ljudi s katerimi smo so posvetovali, sodelovali in 
dogovarjali pri sprejemanju naših stališč.
Verjamemo, da bodo enako sodelovali z nami tudi v nadaljevanju 
mandata, ko bomo zagotovo imeli več glasu in besede pri odloča
nju v izolskem občinskem svetu.
Ker Izolani nismo stranka moramo tudi mi, tako kot, na naše zadovolj
stvo še mnoge druge liste, zbirati podpise podpore naši kandidaturi.
Če menite, da gre za prave ljudi, zbrane v pravi listi bomo 
veseli, če nam boste oddali vašo podporo, ki jo, samo še 
do 24. junija, lahko potrdite na izolski Upravni enoti v Li
vadah.
Potrebujete le osebni dokument in nekaj dobre volje, mi pa bomo vaše 
izjave podpore s hvaležnostjo sprejemali danes, jutri, v ponedeljek in 
v torek, v naših prostorih na Gorkijevi 6, ob parku Pietro Coppo (v 
neposredni bližini nekdanjih Košakov).

Slavko Samotorčan, Mef in Izolani

Kar ni izrecno prepovedano je dovoljeno
(Izolska politična glosa: malo za šalo, še bolj zelo zares!)

“pooblaščenih” projektantov za to, da 
v svojih elaboratih in drugih izdelkih 
izničijo območje vpliva predvideneg 
posega).
8. Žaliti in poniževati druge občane,

arogantno in ignorantsko obnašanje
9. Početi stvari, ki so tebi v korist, dru
gim pa škodujejo
10. Početi neumnosti.
In tu končno postane jasno: štiriletni 
mandat, ko zadostna večina svetnikov 
in svetnic prične zganjati neumnosti in s 
tem povzročati drugim škodo in težave, 
je za Izolo odločno predolgo obdobje, 
kaj šele, če si uspejo priboriti dva zapo
redna mandata! Brez kazni lahko poč
no z Izolo in Izolani, kar se jim zdi. 
Uvedba kazni je torej nesporno nujna ! 
A, glede na to, da današnja stopnja civi
liziranosti v izoli ne dovoljuje več kazni 
kot so sekanje rok, nosov, ušes i.t.d., 
bi morda po vzoru prometnega zakona 
uvedli sistem kazenskih točk in denar
ne kazni, naprimer:
- minimum 5000 Eur in 5 kazenskih točk 
za kršenje prepovedi v tč. L, 6., 8.in 9.,
- 10.000 Eur in 10 kazenskih točk za kr
šenje prepovedi v tč. 4„ 5.in 7„
- 30.000 Eur in 20 kazenskih točk za 
kršenje prepovedi v tč 2. in 3.) za tiste 
funkcionarje, ki se jih zaloti pri kršenju 
zgoraj opisanih prepovedi.
Če posamezni funkcionar v času svoje
ga mandata zbere 30 ali več točk, oziro
ma če krši prepoved pod točko 10., se to 
javno objavi. Javno namakanje v morju 
bi bilo izredno učinkovit spremljajoč 
ukrep, pa je tudi to žal že iz mode! V 
nekem smislu ima Izola glede tega sicer 
določeno tradicijo, vsaj kar se nogomet
nih sodnikov tiče iz časov, ko je bilo 
nogometno igrišče še ob obali. Konec 
koncev nikjer na obali ni zaslediti napi
sa “ prepovedano namakanje občinskih 
funkcionarjev v morju !”
Sicer dvomim, da bi gornje predloge 
podprla potrebna in zadostna večina da
našnjih občinskih svetnic in svetnikov, 
vprašanje pa je, kako bi se izteklo, če bi 
o tem na referendumu imeli možnost 
odločati občani! Izredne volitve so tu, 
Izolanom in Izolankam se ponuja izred
na priložnost! Izvolimo tiste, ki bodo 
pripravljeni sprejeti občinski statut s 
predlaganimi spremembami.

mag. Mitja Podgornik

Verjetno ni več normalno mislečega ob
čana, ki mu ne bi bilo jasno, da je do 
nedavnega v izolskem občinskem svetu 
sedela tudi skupina skrajno neodgovor
nih svetnikov, ki so jih tja naplavile za
dnje volitve. Ljudje se sprašujejo, kako 
je kaj takega sploh možno... Pa je! 
Očitno je tudi, da ta skupina pri svojem 
delovanju uporablja predvsem načelo, 
da, kar ni izrecno prepovedano, je do
voljeno (seveda le njim!!!). Seveda se 
praviloma izgovarjajo predvsem na ob
činske akte, ki so jih vrli svetniki bolj ali 
manj (ob pomoči občinskih služb) sami 
skonstruirali in uveljavili. Gre torej za 
statut občine, statute krajevnih skupno
sti, občinske odloke in v zadnjem času 
zelo pomemben akt - poslovnik občin
skega sveta, pred katerim se očitno lah
ko skrijejo zakoni z ustavo vred. In ker 
v omenjenih občinskih aktih nekaterih 
prepovedi (torej, ker ni prepovedano, je 
dovoljeno) že od srednjega veka dalje 
ni zaslediti, predlagam, da se v opisane 
akte vnese naslednje izrecne prepovedi 
in s tem onemogoči nekatera značilna 
dejanja, ki se jih poslužujejo nekateri 
občinski in državni funkcionarji za do
seganje svojih ciljev:
Izrecno je prepovedano :
1. Lagati, krasti in si drugače prilaščati 
karkoli, kar ni osebna last funkcionarjev 
oziroma funkcionark (predvsem prora
čunski denar in občinsko premoženje) ;
2. Samovoljno in netransparentno 
upravljanje občinskega premoženja, 
njegova (raz)prodaja ali prenos na tre
tje osebe, nesmiselno in neutemeljeno 
zmanjševanje njegove vrednosti, uprav
ljanje z občinskim premoženjem ne po
meni samo po sebi samovoljnega razpo
laganja z občinskim premoženjem.
3. Kršitev ustave in zakonov (pred
vsem, kadar s tem kršiš pravice drugih)
4. Zavajanje ljudi z netočnimi in nere
sničnimi izjavami in informacijami ;
5. Poverjati in prepuščati odločanje 
nekompetentnim in neusposobljenim 
občinskim funkcionarjem;
6. Vmešavanje politikov v delo občinske 

uprave in strokovnih služb (predvsem, 
če za to niso ustrezno usposobljeni)
7. Odobravati posege v okolje in prostor 

na način, ki izloča iz procesa odločanja 
občane in tiste, ki jih poseg s svojimi 
učinki prizadane . Posebej je prepove
dano nagovarjanje in podkupovanje
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Komisije za oceno projektov 
so bile tokrat kar uradniške

Izola ne potrebuje knjige?
Primer zavrnitve sofinanciranja 
knjige o Izoli, ki jo v angleškem 
jeziku pripravlja naš sokrajan Rick 
Hearsch, je posledica takšnega od
ločanja. Zagotovo v komisiji niso ve
deli, da je Rick priznan avtor, ki je 
v Ameriki izdal nekaj zelo cenjenih 
literarnih del, da pripravlja knjigo, 
ki bi angleško govorečemu bralcu, 
skozi zgodovinske pripovedi pribli
žala Izolo in jo predstavila druga
če kot so jo iz tuje literature doslej 
morda priznali.
Zato so potrebne prave komisije.

D.M.

Projektni razpisi so priložnost za tiste, 
manj uradne, rekli bi civilnodružbene 
ustvarjalce, da pridejo do proračunskih 
sredstev za uresničitev svojih projektov. 
Tudi občina Izola je konec lanskega leta 
objavila razpisa za projekte s področja 
družbenih dejavnosti, ki bi moral biti 
zaključen že okoli marca, vendar zaradi 
nesprejetega proračuna komisije niso 
zasedale vse dokler občinski svet ni 
sprejel posebnega sklepa o financiranju 
takšnih projektov.

Verjetno je bil prav ta sklep tisti, ki je 
župana napeljal k imenovanju komisij 
v katerih so bili dejansko samo občin
ski strokovni delavci, kar seveda, glede 
na njihovo delo, zagotovo ne prispeva 
k nepristranskemu obravnavanju posa
meznih prosilcev.
Doslej sta namreč v tričlanskih komi
sijah, ob enem strokovnem delavcu, 
odločala še dva zunanja člana, ki imata 
izkušnje na posameznih področjih, od 
kulture do socialnih programov.

Generacija 68 po 40 letih
V prostorih Osnovne šole Vojke Šmuc so se po štirih desetletjih spet srečali nekda
nji člani filmskega krožka Zarja, ki je sicer že kakšno leto pred tem začel delovati 
na tej šoli, vodil pa ga je, seveda, Ko ni Steinbacher. Toda prav ta generacija je leta 
1968 posnela prvi otroški animirani film v Jugoslaviji. To je bil film Ribič, katerega 
avtorji so bili: Žarko Vodopivec, Drago Klobasa, Milenko Pahor, Vlasta Valenčič, I. 
Umer, M. Krpan in Aleksander Lisjak, ki je napisal in posnel glasbo. Film je dobil 
kar nekaj lepih priznanj. Ta generacija je “zakrivila” še filme: 1.000 let Škofje Loke, 
Turisti in Očka, osel in jaz.
Na srečanje pa so prišli predvsem tisti, ki danes živijo kje drugje, izven Izuole, 
umankali pa so nekateri povabljeni Izdani. V osnovni šoli so namreč pripravili res 
lep sprejem zanje, še posebej pa so se izkazale kuharice. (DM)

Sprejem za odličnjake
Župan Občine Izola, dr. Tomislav Klokočovnik, bo v petek 20. junija ob 16. 
uri na terasi hotela Belvedere sprejel učence izolskih šol, ki so ob koncu 
devetletke dosegli odličen uspeh in v šolskem letu 2007-2008 dosegli velika 
priznanja tudi na drugih področjih. Sprejel bo tudi njihove starše, učitelje 
in mentorje.
Prireditve se bodo udeležili učenci iz osnovnih šol Livade, Vojka Šmuc in 
podružnične šole Korte, Dante Alighieri ter Glasbene šole Izola. Poleg pri
znanj za dosežen odlični uspeh ob koncu devetletke bo župan Tomislav 
Klokočovnik podelil tudi priznanja za dosežena priznanja na mednarod
nih, državnih in regijskih tekmovanjih. Irena Ostrouška, Občina Izola

galerija otvoritevrazstaveianjanemcmahan

TUDI OSLOVA SENCA NI ZASTONJ
Da vsaka demokracija nekaj stane, je že od nekdaj znano. Koliko bo stala 
izolska demokracija pa bo znano po končanih nadomestnih volitvah. Seve
da se tudi jaz kot davkoplačevalec ter hkrati občan sprašujem: »Kaj bom za 
ta denar dobil?«
Vso zadevo so sprožili svetniki, ki so odstopili, ker niso želeli sprejeti predla
ganega, po njihovem mnenju previsokega, občinskega proračuna. Ali je to res 
ali se za navedenim skrivajo drugi interesi? Če dobro pomislim, je prav ta ista 
politična garnitura do dveh let nazaj obvladovala izolsko občino. Tako je imela 
kar nekaj dolgih let na razpolago, da bi izkazala svojo izredno skrb do racio
nalne in učinkovite porabe občinskega denarja. Zato je skrb, da je bil predlagan 
proračun previsok, malo za lase privlečena, oziroma nikogar ne prepriča.
Vsak, ki je le malo sledil dogajanju na občini je lahko opazil, da so se predla
gatelji občinskega proračuna maksimalno približali njihovim zahtevam, ven
dar tudi to ni zadostovalo. Nekateri občinski svetniki niso bili sposobni niti 
toliko politične modrosti, da bi bili kritični do nepotrebnih proračunskih 
postavk (kot na primer vlakec) ter podprli tiste, ki so za razvoj ter normalno 
delovanje občine nujno potrebni. Popolnoma jasno, saj je njihov cilj »glava 
župana« ne pa dobrobit občanov naše Izole.
Zakaj pa so potem tako zaskrbljeni za višino občinskega proračuna ter ga niso 
hoteli sprejeti? Razlog se skriva v dejstvu, da je za vsak razvoj ter dobro funkcio
niranje neke občine potreben denar. Sicer verjamem, da je možno voditi občino 
samo z dobro voljo, vendar do sedaj mi ni znan še noben tak primer. Hiter 
razvoj in dobro funkcioniranje izolske občine pa ni pogodu nazadnjaškim poli
tičnim strankam oziroma občinskim svetnikom, ki zastopajo njihove interese. 
Zato so ti svetniki raje odstopili in tako dodatno zavrli razvoj ter normalno 
delovanje izolske občinske uprave. Seveda trdijo, da so hoteli dobro, vendar 
komu?
Strah, da bi zasluge za hiter razvoj Izole pripisali novi občinski garnituri je bil 
očitno prevelik, zato je bilo potrebno narediti vse, da se to prepreči. Pri dose
ganju tega cilja pa menijo, da so jim dovoljena vsa sredstva. Za posledice ter 
dejstvo, da so s takim ravnanjem potisnili mnoga društva in ostale proračunske 
porabnike v veliko finančno stisko pa jim tako ali drugače ni mar.
Pri vsem tem dogajanju pa je potrebno tudi vedeti, da proračun pripravijo stro
kovne službe ter gre nato na usklajevanje v posamezne odbore ter ga na kon
cu župan predlaga v sprejetje občinskemu svetu. Tako se mi poraja vprašanje: 
»Ali imamo v Izoli nesposobne strokovne službe?« Mogoče že res, saj je bila 
večina občinskih delavcev sprejeta pod pokroviteljstvom prejšnjih občinskih 
garnitur, vendar menim, da so tokrat strokovne službe korektno opravile svojo 
nalogo. Lahko pa z gotovostjo trdim, da se na posameznih odborih, danes 
tako zaskrbljeni odstopljeni občinski svetniki niso oglašali s konstruktivni
mi predlogi, oziroma se nekaterih sej sploh niso udeleževali.
Kot je znano bo župan vodil občino do konca svojega mandata. Ad hoc zbrana 
koalicija, ki je odstopila z namenom, da povzroči veliko krizo ter odstop župana 
pa je imela že do sedaj večino v občinskem svetu. Zato se povsem upravičeno 
sprašujem: »Kaj sploh svetniki, ki so odstopili, želijo?« Večino v občinskem 
svetu so že imeli, zato bi lahko občinski proračun med sprejemanjem z aman
dmaji bistveno spremenili. Ali ne gre v tem primeru le za velik boj za oslovo

senco? Prav zanimivo bo vedeti, koliko bo ta 
milK senca stala?

Jaz osebno, kakor tudi ostali člani izolskega od- 
I bora SDS, nismo in ne bomo sodelovali v takih

koalicijah, katerih edini cilj je na silo uresničiti 
in zadovoljiti ozke interese posameznikov ter v 
primeru poraza za seboj pustiti opustošenje.

Radivoj Nardin, član izvršilnega odbora SDS Izola
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Nadarjene otroke je treba 
odkrivati in vzpodbujati
Na Osnovni šoli Vojke Šmuc že nekaj let sistematično delajo z nadarjenimi učenci, celo več kot predvideva 
šolska zakonodaja. Nadarjene učence spodbujajo pri dejavnostih med poukom, pri izbirnih predmetih in 
interesnih dejavnostih, na tekmovanjih, z raziskovalnimi nalogami in s sodelovanjem pri projektih.
Že drugo leto zapored so tako ob koncu šolske
ga leta organizirali tabor za nadarjene učence. 
Letošnji, tridnevni, je bil od 6. do 8. junija v 
Kortah pod naslovom Skrivnosti istrske vasi. 
Triintrideset učencev je te skrivnosti odkrivalo 
na orietacijskem pohodu po istrskem podeže
lju od Sečovelj, preko Kroga, Medošev do Kort, 
kjer so v podružnični šoli tudi prenočevali.

Svojo vedoželjnost, radovednost in 
ustvarjalnost so razvijali v različnih 
delavnicah, in sicer v kulinarični, likov- 
no-umetniški, zgodovinski, folklorni in 
naravoslovni. S pomočjo prijaznih do
mačinov so spoznali in pripravili tipični 
vaški jedi- kroštole in nakldo, zaplesa
li stare istrske plese, prijetne utrinke 
s pridihom starodavnosti ujeli v svoje 
likovno ustvarjanje, spoznavali narečje 
in zgodovinski razvoj vasi. Nabirali so 
zelišča in se jih učili uporabljati. Vsa 
svoja odkritja in izdelke so na zaključni 
prireditvi za starše predstavili na takoi- 
menovanem “sejmu idej”.

Kako so tabor doživeli učenci?
Nadarjeni učenci od 4. do 9. razreda 
smo se prejšnji ponedeljek odpravili na 
tabor v Korte. Prtljago smo prepustili 
hišniku in nato nas je avtobus odpeljal 
do Sečovelj. Od tam smo se peš odpravili 
proti Krogu. Po poti sem pojedel veliko 
murv, ki jih ne najdemo ravno povsod. 
Zelo sladke so bile. Na Krogu je bil čas 
za zabavne igrice. Učiteljici sta razdelili 
koščke slik, po katerih smo se razdelili v 
skupine tako, da je nastala fotografija. 
Še preden smo prišli do Kort, kjer smo 
preživeli tri dni našega druženja, smo šli 
do izvira Fontana. V šoli v Kortah sem 
srečal nekaj mojih prijateljev, saj živim 
v Kortah. Zvečer smo zakurili ogenj in 
si pripravili večerjo.
V soboto sem moral na nogometno te
kmo, medtem pa so potekale delavnice, 
v katere smo se vpisali. Sam sem se vpi
sal v delavnico »spoznavanje okolja«. 
Popoldne, ko sem se vrnil s tekme, je bil 
predviden odhod na Kaštelir (na vzpe
tino nad Kortami), a nam je dež to pre

Na koncu vsake šole 
je treba na izlet
Z zaključnim izletom 11. junija je Andragoško društvo Morje - Univerza za tretje živ- 
Ijensko obdobje Izola / Associazione andragogica Morje - Universit per la terza et 
končala študijsko leto 2007/08. To je bila priložnost za druženje in spoznavanje. Izlet 
je uspešno izpeljal Anton Juriševič in nas popeljal od Miramara do Devina in na sloven
ski strani v Vipavski Križ in Vipavo.

prečil. Tako nam je prijazna domačin
ka, zgodovinarka gospa Nada Ravbar 
Morato, ki je napisala več zgodovinskih 
knjig, povedala o življenju v času krvo
ločnega Atile, ki naj bi umoril in pojedel 
svojega sina. O njem obstaja še veliko 
drugih mitov, tudi ta, da je njegov grob 
nekje v teh krajih. Zvečer smo peli pe
smi. To je bila zabava.
V nedeljo smo se posvetili predstavitvi 
za starše. Sošolec Alex je iz gline nare
dil grob iz časov Atile, jaz pa sem grob 
narisal. Na plakat smo napisali zanimi
vosti o Kortah v zgodovini in zraven za
lepili še mojo in prijateljevo sliko. Alex 
pa je na stol postavil svoj izdelek - grob. 
Plakat je bil res lep. Veliko staršev ga je 
pohvalilo. Na koncu smo pojedli nekaj 
slaščic in tako se je naše druženje kon
čalo.
Naslednji tabor bi rad preživel v bolj od
daljenem kraju, saj o Kortah že veliko 
vem. Kljub temu mi je bil letošnji tabor 
všeč, pravzaprav še lepši od lanskega na 
Debelem rtiču.

Gregor Grbec, 5. a OŠ Vojke Šmuc Izola

V Kortah je lepo bilo, seveda z dobro 
voljo. Tam smo spoznavali in odkriva
li marsikaj. Igrali smo se razne igrice,

spoznavali običajne istrske jedi, kuri
li taborni ogenj, spoznavali in odkrili 
skrivnosti narave. Naučili smo se peči 
dve istrski sladici, ki se imenujeta kro
štole in naklada.
Drugič pridi z nami tudi ti, in zabavaj 
se kot mi.

Anja Gjdrek, 4.a, OŠ Vojke Šmuc Izola

Tako so vtise na letošnji tabor pred
stavljali mladi udeleženci. Organizacij
ska ekipa se v imenu šole, učencev in 
staršev zahvaljuje vsem, ki so jim pri 
organizaciji tabora pomagali, predvsem 
pa zgodovinarki gospe Nadi Ravbar 
Morato, mentorici folklore gospodični 
Vesni Vatovec, gospodu Albinu Me
jaku, gospe Mariji Panger in ostalim 
domačinom, ki so učence sprejeli in z 
njimi poklepetali. Prijetna in uspešna 
izkušnja nas navdaja s prepričanjem, 
da bomo podobna srečanja organizirali 
tudi v prihodnje.

Za organizacijski odbor: Melita Jelic

Rdeči noski in vrstniki so 
obiskali bolne otroke v SBI
V bolnišnici ni tako lepo kot doma ali celo v šoli. Dolgčas

Društvo Morje smo ustanovili 8. februarja in v tem kratkem času nam je uspelo 
opraviti veliko dela. Najbolj smo veseli, da je v naših vrstah skoraj 100 članic in 
članov, zadovoljnih, da imamo svojo “Univerzo” tudi v Izoli. Zahvaljujoč pri
pravljenosti mentorjev, nam je uspelo organizirati in izpeljati naslednje dejav
nosti: tečaje angleškega in italijanskega jezika, delavnice za ustvarjalno likovno 
izražanje in umetnostno zgodovino, predavanje o zeliščarstvu in vrtnarjenju. Za 
telesno kondicijo pa smo poskrbeli z urami telovadbe, pohodništva, nordijske 
hoje in latino vadbe. V maju smo se udeležili prireditve “Šport - Špas”, kjer so 
se na pohodu okoli Izole, družile tri generacije.
Na koncu in ne nazadnje bi se zahvalili direktorju hotela Delfin, g. Branku Simo
noviču, ki je držal obljubo in nam doniral 500 Eur, g. Silvanu Sauu, ki je preve
del naš statut v italijanščino in vrtnariji Cedra, ki nam je s cvetlicami polepšala 
naš študijski prostor.
Predsednica, Tatjana Kodarin, je napovedala, da upravni odbor društva v novem 
študijskem letu, poleg že utečenih vsebin načrtuje še nekaj novih: računalniš
tvo, zborovsko petje, lite
rarni krožek, rodoslovje, 
joga, ples in še kaj. V načr
tu imamo tesnejše sodelo
vanje s sorodnimi društvi 
in z Ljudsko univerzo in 
podobnimi ustanovami.
Vabimo, da se nam pri
družite v septembru, saj 
bo lahko vsakdo našel kaj 
zanimivega zase.
Za Upravni odbor,
N. Šumenjak

je in vsak obisk je doživetje. Posebej pri otrocih.

V mesecu maju so otroke na otroš
kem oddelku SB Izola razveseli
li Rdeči noski. Prihajali so klovni 
zdravniki, ki so z veseljem skušali 
privabiti bolj pozitivne misli, pre
gnati strah in tako vplivati na hitrej
še zdravljenje malih bolnikov. Mali 
bolniki so se jih razveselili. Vsak od 
njih pa je dobil rdeči nosek.
Ta mesec pa so se otroci, ki preživ
ljajo dneve na zdravljenju v izolski 
bolnišnici, razveselili obiska učen
cev piranske osnovne šole Cirila

Kosmača. Šolarji so jim, ob pomoči 
mentoric njihove dramske skupine, 
zaigrali predstavo Mavrična ribica. 
Za otroke, ki dneve preživljajo v 
glavnem v bolnišnični igralnici je 
bil dogodek seveda lepa popestritev 
dolgih bolnišničnih dni, zato so se z 
veseljem pridružili skupni fotografi
ji z malimi “igralci”.
Vzgojiteljica Nataša Stubelj in učite
ljica Berta Rebol se, v imenu otrok, 
zahvaljujeta vsem, ki so finančno 
podprli obisk v bolnišnici.
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Dnevi ouk, vina in rib

Dnevi oljk, vina in rib bodo letos na 
ramenih občine in izolskih vinarjev
Tradicionalni izolski Praznik oljk, vina in rib bo v petek 20. in v soboto 21. junija na Man- 
ziolijevem trgu, v Ljubljanski in Verdijevi ulici, seveda pa bo razgibal, tako kot je že v na
vadi, celo staro mesto. Kljub nekaterim začetnim pomislekom bo festa trajala dva večera.
Posebnost letošnjih, že šestih dnevov oljk, 
vina in rib, je strokovni simpozij s predsta
vitvijo manj znanih avtohtonih sort istrskih 
vin. Posebnost pa je tudi to, da fešte ne bo 
pripravljal tradicionalni organizator pač pa 
kar Občina Izola skupaj s Konzorcijem vin 
slovenske Istre.

Začelo se bo v petek ob 19. uri v pro
storih Manziolijeve palače s simpo
zijem, na katerem bodo sodelujoči 
govorili o avtohtonih sortah istrskih 
vin, natančneje Cipro, Mala črna / 
Negratenera in Bianchera.
Silvano San bo predstavil zgodovi
no vinarstva v slovenski Istri, Negro
tenero bo predstavil izolski vinar in 
sommelier Tilen Praprotnik, sorti 
Cipro in Bianchero pa Davor Mrzlic 
iz Kmetijske svetovalne službe Ko
per. Po končanem simpoziju bo vo
dena degustacija predstavljenih vin. 
Petkov večer se bo sklenil s podeli
tvijo županovega vina za leto 2008.

MORACANTADO
Sicer ni znano ali bo na letošnjem prazni
ku tudi tekmovanje v mori, ker pa smo 
pred časom uporabili furlanske izraze za 
posamezna števila so nas iz Športno et
nološkega društva Bambusi opozorili na 
to napako in nam poslali povzetek pravil 
za igranje “more cantado”. Morda pridejo 
še prav.
PRAVILA:
Igra se lahko posamezno (1 par), naj
večkrat pa v parih. Najlepše bitke se od
vijajo na starem lesenem sodu, obvezna 
je še kreda za pisanje rezultata in pijača 
za vlaženje ustnic ko zmankuje glasu. Pri 
Mori cantado je važen seštevek prstov, ki 
si jih nasprotnika pokažeta. Pri igri je va
žen glas, hitrost, koncentracija,...Glasno 
napovedovanje seštevka prstov ima točno 
določene izraze in sicer:
SEŠTEVEK PRSTOV IZGOVORJAVA

2 DO (dva)
3 TRE (tri)
4 QUATRRO (štiri)
5 CINQUE (pet)
6 SEI (šest)
7 SETTE (sedem)
8 OTTO (osem)
9 NOVE (devet)

10 MORA (deset)
REZULTAT:
Se piše z kredo na sodu in to tako, da se 
nariše 15 črtic. Vsak igralec, ki naredi točko 
(punt) zbriše črtico od sredine k robu. Za
čneta nasprotnika (ko se igra v parih), ki se 
diagonalno gledata. Igralec, ki naredi punt 
igra dalje, igralec, ki pa zgubil punt preda 
soigralcu nadaljevanje igre. Če je rezultat 
1:1 se igra tretjo igro do 21 puntov!

Oba dneva se bodo v starem delu 
mesta predstavili vinarji in oljkarji 
slovenske Istre, zadišalo pa naj bi 
tudi po ribah. Seveda tudi tokrat ne 
bodo manjkala podeželjska druš
tva, vključno s Cetorankami. Seve
da bodo imeli posebno mesto pri
delovalci bio hrane, zelišč in drugih 
naravnih pridelkov, ki jih je v notra
njosti Slovenije vse več, pri nas pa 
se komaj uveljavljajo.
Oba dneva bodo, od 17.00 do 02.00 
ure ponujali na ogled in pokušino

svoje izdelke, vse skupaj pa bodo 
začinili številni zabavljači, godci in 
pevci.
Igrali in peli bodo: Brajko s prijate
lji, Dober dan, Harmonikaši, Julij in 
Marino, Šaltin, Šavrinski godci in 
Vruja, slišati pa bo tudi latino ritme 
nove izolske skupine Cubix, ki bo 
nastopila v Ljubljanski ulici ob tra
dicionalnem brodetu, ki ga bo spet 
pripravil Elvis. Seveda bodo svoj 
pevski obhod naredili tudi pevci 
Moškega zbora Izola, brez katerih

tak praznik ni mogoč, najverjetne
je pa bodo zapele tudi pevke zbora 
Sinji galeb.
Vsako leto so ob prazniku pripravi
li tudi briškolado in tekmovanje v 
mori cantado, vendar potrditve, da 
bo tudi letos tako, še nimamo, ra
zen če se bo kdo (naprimer društvo 
Bambusi) odločili da sami pripravi
jo takšno tekmovanje, saj imajo v 
tem dobre izkušnje.
Novost letošnjih dni oljk, vina in rib 
bo tudi razstava starih razglednic, 
ki jo pripravljata Mestna knjižnica 
Izola in Mobi-fila. Gre za razstavo 
starih razglednic iz zbirke knjižni
ce: Izola, Koper, Piran, Portorož, in 
Strunjan.
Razstava bo na ogled na Manzioli- 
jevem trgu, oba dneva praznika, 20. 
in 21. junija. Ob tej priložnosti bodo 
na voljo reprodukcije starih razgled
nic Izole z znamko in priložnostnim 
žigom.
Skratka, Dnevi oljk, vina in rib 
bodo veseli, vreme pa, končno lepo.

Avtohtone istrske trte iztrgati pozabi
V zadnjih letih se vse močneje pojavlja po
treba po ponovnem odkrivanju starih, poza
bljenih sort. Eden od razlogov je vsekakor 
nasprotovanje globalizaciji okusa vina, ki 
ga s seboj prinašajo po vsem svetu razšir
jene sorte, kot npr. Cabernet sauvignon, 
Merlot, Syrah, Chardonnay, Sauvignon in 
nekatere druge.

Dejstvo je, da lahko nekatera manjša 
evropska vinogradniška območja konkuri
rajo poplavi ‘globalnih’ vin iz novega sveta 
le tako, da ponudijo nekaj drugačnega, 
nekaj njim lastnega. Sajenje in vinifikacija 
avtohtonih sort vsekakor prispeva k večji 
raznolikosti vinske ponudbe. Zavedati se 
moramo, da v vinorodnem okolišu Sloven
ska Istra že sedaj prevladujejo naše avtoh
tone in domače sorte kot npr. refošk, mal
vazija in muškat, kar je seveda velik po
tencial za vstop naših vin na tuja tržišča. 
Poleg tega je pa Slovenska Istra izjemno 
bogata tudi z drugimi manj pomembnimi 
sortami, ki verjetno nikoli ne bodo dose
gle večjega ekonomskega pomena so pa 
vsekakor dokaz, da ima vinogradništvo v 
Slovenski Istri večtisočletno tradicijo.

Istrska belina
Tudi v Istri je doma sorta iz družine belin 
(heunisch). Istrska belina ali Bjankera 
je sorodnik Štajerske beline (Ranfol), 
Velike beline in ostalih sort, ki spadajo v 
to skupino. Sinonimi za Istrsko belino so 
Bjankera, Bianchera, Belina.
V preteklosti je Bjankera zasedala po
membno mesto v istrskih vinogradih. Po 
drugi svetovni vojni, v petdesetih letih 
20.stoletja, je bila v vinogradih SZ Istre 
zelo številčna. Prav iz tega razloga je bila

takrat vpisana v trsni izbor za okoliš Slo
venska Istra, saj je bilo trsov toliko, da je 
enostavno niso mogli obiti pri oblikovanju 
sortne liste. Razširjena je bila od Pirana, 
Izole, Šmarij, Grintovca, Pobegov do Sv. 
Antona, Marezig in Trušk.
Danes je precej drugače. Istrsko belino 
najdemo največkrat v družbi s Kanarjolo 
in Malvazijo z dolgimi grozdi v vinogra
dih, ki so bili saj eni v času med vojnama; 
seveda je takšnih vinogradov malo. Sorto 
pa so začeli spet razmnoževati; izolska 
vinogradnika Bruno Žaro in Steljo Bo
žič sta v svojih obnovah vinogradov našla 
mesto za Istrsko belino. Upamo, da bodo 
zgledu sledili tudi drugi.

Maločrn oziroma Negratenera
Zgodovinski spomin na to sorto ne seže 
prav daleč oz. ni ravno bogat. Izvor sorte 
je neznan, v Istri je pa dokumentirano pri
sotna več stoletij. V preteklosti je bil Ma
ločrn v Istri precej razširjena sorta. Pred 
pojavom trsne uši so rdeče sorte refošk, 
plavinica, hrvatica in plavina v nekaterih 
delih Istre predstavljale skoraj 100 % sor- 
timenta v vinogradu. To je bila dediščina 
srednjega veka, ko so zaradi verskih obre
dov uporabljali zgolj rdeče vino. Danes je 
maločrna v Istrskih vinogradih zelo malo 
se pa v zadnjih letih marsikateri vinograd
nik odloča za ponovno sajenje te sorte, 
tudi z namenom samostojne vinifikacije. 
O njeni razširjenosti priča tudi veliko šte
vilo sinonimov med katerimi so najbolj 
pogosti maločrn, plavina, plavinica, 
negra tenera, piccola nera in rossarda. 
V hrvaškem delu Istre je poznana še pod 
imeni surina, šurina, šurinaž, muljavac, 
hrščavac, hrustanec, mali plavčič.

Cipro
Ta zelo zanimiva rdeča vinska sorta ver
jetno izvira iz Grčije. Od tam je prišel v 
Dalmacijo, Istro in Slavonijo. Konec 19. 
stoletja je bil prenesen iz zaledja Omiša 
v Dalmaciji v San Michele (St. Michael) 
na Južno Tirolsko v današnji Italiji, kjer j e 
danes po ekonomskih učinkih najbolj po
memben. V Sloveniji ga danes poznamo z 
imenom Cipro, pod tem imenom je vpisan 
v trsni izbor za okoliš Slovenska Istra. 
Sinonimi za sorto so Rdeči muškat, 
Lik (v) or, Muškat ruža in Rdeča muš- 
kateljka. Tuja imena za Cipro so Muškat 
ruža porečki črni (hrv.), Moscato rosa 
(it.), Rosenmuskateller (nem.). O sorti 
Črna (Rdeča) muškateljka je pisal že Mati
ja Vertovec v svoji Vinoreji za Slovence. 
Ime je sorta dobila zaradi posebnega, 
izrazitega vonja vina. Vino te sorte je kot 
se spodobi za muškate aromatično, a po 
vonju spominja na vrtnico (rosa, ruža). 
Ime Rdeči muškat se nanaša na barvo 
jagodne kožice in vina. Sinonim Lik (v) or 
nam pove, da je vino alkoholno in sladko, 
podobno likerju. Sorta je primerna za pri
delavo naravnih desertnih vin. Pijemo ga 
kot mlado vino do dveh let, dlje mace- 
rirana vina iz boljših letnikov dosežejo 
vrhunec po 4-5 letih. Vino je eno redkih 
desertnih vin rdeče barve in zato zanimi
vo za potrošnika.
Cipro postrežemo h krofom, jabolčnemu 
zavitku, gibanici, čokoladi ali močnejšim 
sirom ohlajenega na 10-12 stopinj Celzija. 
V Sloveniji so sorto ponovno odkrili konec 
20.stoletja, ko je bila tik pred izginotjem. 
Da se je ohranila gre zahvala ljubiteljem, 
ki so Cipro razmnožili, tako da ima sorta 
svetlo prihodnost.

avtorja: Tilen Praprotnik, Davor Mrzlič
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Bron je dobra popotnica za 01
Jadranje

Evropski bron z gardskega jezera
S četrtim mestom na odprtem prvenstvu 
Evrope in osvojenim bronastim odličjem, 
sta si Vesna Dekleva Paoli in Klara Maučec 
prijadrali dobro popotnico za avgustovske 
olimpijske igre in tudi potrdili pravšnjo od
ločitev stroke, ki se je nedavno tega morala 
odločiti, kateri od dveh slovenskih ženskih 
posadk podeliti olimpijsko vozovnico. Žal se 
EP na Gardskem jezeru nista udeležili Teja 
in Alja Černe, čeprav sta bili prijavljeni med 
udeleženci.
Zadnji dan, ko so potekale odločilne regate, 
sta Slovenki že imeli zagotovljeno bronasto 
odličje, a z vsemi možnostmi, da žlahtni ko
vini evropskega odličja spremenita barvo, se 
je vreme naravnost zarotilo. Nepričakovano 
hladno vreme, ledeni veter dež v nižinah in 
sneg, ki je pobelil hribe, ki obkrožajo najbolj 
jadralsko alpsko jezero, je nekaterim pošte
no pomešalo načrte. Nekaj smole sta imeli 
tudi Vesna in Klara, saj vsled strgane pleteni
ce trapeza, nista mogli jadrati s špinakerjem. 
V regati za medalje sta bili deveti in ostali z 
bronastim odličjem okoli vratu. Vsekakor pa 
sta pokazali, da se njuna forma z bližanjem 
01 strmo dviga in upravičili odločitev stroke 
glede izbora olimpijske šposadke.
Zal pa ne moremo isto zapisati za moško 
olimpijsko posadko, ki je na prvenstvu stare 
celine prijadrala na skromno 39. mesto med 
devetdesetimi posadkami. Mlada posadka 
Mikulin-Prinčič pa je EP končala blizu zlate 
sredine, na 49. mestu.

A916

Veslanje

Krek je zgrešil Olimpijske igre, 
Pišlarza las ob finale
V prvem finalnem obračunu zadnjega dne 
olimpijskih kvalifikacij v Poznanu je Andraž 
Krek med skifisti osvojil 6. mesto in tako 
ostal brez olimpijske vozovnice. V Peking so 
namreč peljala le prva tri mesta, ki so pripad
la posadkam ZDA, Litve in Estonije.
Andraž Krek je bil že na prvi časovni kon
troli na 500 metrih na 5. mestu, za tretjim 
mestom, ki je še vodilo v Peking, pa je zao
stajal le sekundo in dve stotinki. Zaostanek 
je na polovici proge podvojil (2,79 sekunde), 
vendar še vedno veslal na 5. mestu. Dirko 
je ves čas suvereno nadzoroval Litvanec 
Mindaugas Griskonis, ki je bil skozi celotne 
kvalifikacije najbolj suveren. Na 1500 metrih 
je bil zaostanek slovenskega enojca že preve
lik (5,34 sekunde), da bi se lahko še resneje 
vpletel v boj za olimpijska mesta. Do konca 
je obalni veslač še precej popustil, tako da ga 
je prehitel tudi Hrvat Damir Martin. Krek je 
v cilju zaostal 9,51 sekunde za zmagovalcem 
Kennethom Jurkowskim.

Skozi polfinalno sito nista uspela priveslati 
dvojca - Izolana, Matej Kodela in Boštjan 
Božič sta olimpijske kvalifikacije sklenila na 
skupno 10. mestu, potem ko sta bila v prvi 
polfinalni skupini zadnja. Bine Pišlar in Jure 
Cvet sta v lahkem dvojnem dvojcu začela 
odlično in vse do polovice proge držala 3. 
mesto za vodilno posadko Nove Zelandije 
in Španijo na 2. mestu. Že na 1500 metrih 
ju je posadka Portugalske skoraj ujela, imela 
sta le še 29 stotink prednosti, kar pa ni za
doščalo za končno uvrstitev v finale, saj je 
portugalska posadka v zadnjih 500 metrih 
prehitela ne samo Slovenca, pač pa tudi 
španska predstavnika in se z drugim mestom 
uvrstila v finale. Slovenca sta finale zgrešila 
za 18 stotink. Sicer pa je bila prva polfinalna 
skupina izredno hitra, saj bi z doseženim izi
dom v drugem polfinalu Slovenca suvereno 
zmagala.

Rokomet

Rokometašice z optimizmom
Zelo vzpodbudne novice, ki smo jih slišali 
na skupščini Ženskega rokometnega kluba, 
obetajo boljše čase tega kluba, kot jih je ta 
doživljal v zadnjih letih. Jedro društev so se
veda ljudje, bodisi v upravi, kot tudi tisti, ki 
se potijo na parketu. O novi upravi že pisali, 
zato je čas za zapis o ostalih akterjih. Ob Bo
risu in Duški Čuk se je lani pojavilo še ime 
Igorja Poklarja, ki je po Borisovem odhodu 
v Italijo prevzel vodenje prve ženske ekipe. 
Čeprav deklet ni vodil veliko časa, se vseeno 
običajnemu vprašanju o oceni sezone nismo 
mogli izogniti.
- Rad bi poudaril, da izpad iz prve lige ne je
mljemo kot tragedijo. To je bilo, glede na raz
mere, tudi pričakovati. Ždaj je najpomemb
nejše to, da je ekipa ostala skupaj in da z njo 
stariamo v novo prvenstvo. Do takrat bomo, 
upam da popolnoma sanirali poškodbe pri 
dekletih in tako začeli drugoligaški ples pov
sem pripravljeni.
- V drugem delu je bil pri igri vendarle vi
den napredek.
- Res je. Dekleta si zaslužijo vso pohvalo in 
rad bi se jim zahvalil za izkazani trud. Na
predek je bil viden v samih nastopih, kot tudi

v izkazanih rezultatih. Tudi povratne tekme 
z močnimi nasprotniki smo sicer izgubili, 
vendar s precej manjšo razliko. In ravno to 
se mi zdi pomembno, da punce kljub slabim 
razmeram niso izgubile motivacije za igro. 
Vedeti moramo, da je bila naša ekipa med 
najmlajšimi moštvi v prvi ligi. Zato so nove 
izkušnje, ki so si jih lani dekleta nabrala, za 
bodoče preizkušnje zelo pomembne.
- Kakšno sezono pričakujete v drugi ligi?
- Naš prvi cilj je, da se že po enem letu vr
nemo v prvo ligo. Ureditev razmer v klubu 
pa nas vzpodbuja k še višjim dosežkom. V 
prvi ligi se tako ne nameravamo boriti zgolj 
za obstanek kot doslej. Naš namen je preboj 
v sredino lestvice in skladno z možnostmi še 
višje proti vrhu. BV____________________

Balinanje

1. SBL: BrdoJadran 18:4
V soboto bodo Izdani gostovali v Kranju pri 
Primskovem
2. Območna bal. liga
Trta sv. AntonJadran Besenghi 6:8 
Jagodje:Lucija2 10:4
V četrtek 19.6. ob 18.00 bo v Jagodju lokalni 
derbi: Jagodje-DobravaJadran Besenghi

Eurofest 2008
V Izoli se priprave na letošnji Eurofest, ki bo 
od 1. do 6. julija, že prevešajo v sklepno fazo. 
Do tega, že 16. mednarodnega turnirja mla
dih iz celega sveta manjkata le še slaba dva 
tedna, zato je organizator že zaključil z zbi
ranjem prijav. Skupno bo na letošnjem roko
metnem festivalu nastopilo 165 iz osemnaj
stih različnih držav, kar bo s spremljajočim 
osebjem navrglo okoli 3500 udeležencev.
Ena največjih rokometnih prireditev v Evropi 
bo tako Izolo in Koper znova spremenila v 
mravljišče mladih. Mnogi med njimi so se že 
velikokrat udeležili tega praznika športa in 
mladosti, nekaj pa je tudi novincev. Lani je 
organizatorju - izolski športni agenciji Euro
fest, krepko ponagajalo vreme. Nič čudnega 
torej, če je letos v tesnejši navezi z meteoro
logi, ki za uvodne julijske dneve k sreči ne 
napovedujejo slabega vremena.
Sicer pa se letos prireditelji soočajo z druge 
vrste težavami. Zelo slab odziv sponzorjev, 
ki niso dojeli bodisi neposrednega finančne
ga ali promocijskega učinka Eurofesta, je or
ganizatorjem povzročil nemalo problemov. 
Zlasti v Izoli, kjer je ob navedenem nesprejet 
občinski proračun onemogočil izvedbo vsa
koletnih sponzorskih prispevkov.
Ob zmanjšanih finančnih injekcijah je zato 
toliko bolj vzpodbudna novica, da je prišlo 
do dogovora med organizatorji in Občino 
Koper. Slednja se je namreč odločila za večjo 
soudeležbo pri festivalu, kot je sprva načrto
vala in tako postala glavni pokrovitelj festiva
la. Kot kaže nameravajo v Kopru rokometno 
euforijo, ki so jo zanetili rokometaši Cimosa, 
nadgraditi s posebnim rokometnim vzduš
jem, katerega bodo pričarali mladi iz celega 
sveta.
Tako bo dobršen del rokometnega dogaja

nja tudi na Bonifiki, bodisi v dvorani kot tudi 
na odprtem. Koper bo tako za slab teden dni 
športno in mednarodno obarvan, saj bodo 
udeleženci zaradi enostavnejše izvedbe te
kmovanj v tem kraju tudi nastanjeni. S to 
potezo Občina Koper oziroma župan Boris 
Popovič potrjuje pozitiven odnos do športa 
in mladih ter še bolj odpira vrata ne le po
tovalnemu, pač pa tudi športnemu turizmu 
v mestu.

POGLED S STRANI
piše:.'K

0,p :> Žarko Kovačič

Krepko zaušnico so naši rokometaši podarili 
ljubiteljem rokometa. Od obljub tudi tokrat 
nič, čeprav so tekmo na Slovaškem odigrali ve
liko bolje. V ključnih trenutkih so ponovno vse 
zapravili. Veliko vprašanj in dilem, konkretnih 
odgovor pa malo. Ge se Celjani in njihovo vod
stvo še tako trudijo, so oni tisti, kateri so stvari 
zakuhali.Zamenjava Kamenice kot trenerja 
pivovrjev je posredno vplivala tudi odpovedi 
s strani RZS. Vse se je dogajalo v času, ko je 
reprezentanca potrebovala mir. Miro Požun je 
dober strokovnjak, vendar pa nima potrebne 
trde roke. Lepo se je videlo, kdo ima glavno 
besedo med premori tekem. Tudi incidenti so 
bili prisotni in ob takem vzdušju je res težko 
stvari obvladati. Vendar pa strokovni svet pri 
RZS smatra, da je selektor delo dobro oprav
ljal. Velika priložnost je zapravljena in morda 
je ob vsem še najbolj hudo organizatorjem sve
tovnega prvenstva, Hrvatom. Naših navijačev

bo bolj malo, odpade pa tudi maščevanje za 
EP 2004. Kakšne poti bo reprezentanca ubrala 
v prihodnje?Upokojitev Požuna, dober prepih 
v glavah naših zvezdnikov in pa pomladitev. 
Skoraj nerazumljivo se mi zdi, da ti zvezdniki 
za svoje delodajalce igrajo zelo zelo dobro, za 
državne barve pa igrajo, ker »morajo«. Nekaj 
optimizma pa le ostaja, imamo zelo dobre 
mlajše selekcije. Že sedaj pa se moramo zave
dati, da bo potreben čas in potrpljenje. Tudi 
vse spremljajoče službe bo potrebno urediti 
in jih dvigniti na višjo raven. Trenutno vod
stvo RZS je žal premalo aktivno in veliko dela 
ostane napol opravljenega. Vedno so mejniki, 
sedaj je čas za menjave.
Izolski rokomet se vrti bolj počasi. Lahki tre
ningi, zaključna fešta in nekaj dopusta. Novo
sti, vsaj trenutno je bolj malo, vse bo podob
no lanski sezoni. Tako tudi ambicije ne bodo 
visoke. Vsi še čakajo na sosede iz Kopra, kot 
kaže pa bo tudi kakšen odhod. Dekleta bodo 
z novim vodstvom skušala čim hitreje pozabiti 
B ligo, želijo pa si tudi ponoven primat v mlaj
ših kategorijah.
Ob vsem pa bomo Izolani le imeli glavno be
sedo med moškimi B ligaši, saj je bil za pred
sednika združenja potrjen Matjaž Avsec, »šef« 
izolskih rokometašev.

55È AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
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Sicer pa organizator še vedno vabi k sodelo
vanju prostovoljce za pomoč pri izvedbi tega 
organizacijsko precej zahtevnega zalogaja. 
Slednjim ponujajo namestitev v dijaškem 
domu Srednje turistične in gostinske šole ter 
polpenzion.
Otvoritvena slovesnost bo v torek, 1. julija. 
Kot običajno se bodo udeleženci ob 20. uri 
zbrali na plaži Svetilnik ter v mimohodu sko
zi mesto prišli na prireditveno ploščad pred 
omenjeno šolo, kjer se bo začela letošnja Eu- 
rofestova šestdnevna fešta. BV

Namizni tenis

V soboto je v Arrigoniju potekal zadnji izmed 
desetih klubskih turnirjev v letošnji tekmo
valni sezoni. Po turnirju je na zaključnem 
pikniku ob koncu tekmovalne sezone sledila 
podelitev priznanj za skupno uvrstitev. 
Najboljši je bil pri članih tudi v letošnji sezo
ni Simon Frank pred Gregorjem Vukovičem 
in Kristjanom Ludvikom. Pri članicah je bila 
najboljša Kristin Fatorič, druga je bila Nika 
Veber, tretja pa Alenka Ačimovič.
Pri kadetih je bil najboljši Admir Muratovič, 
drugi je bil Erik Paulin, tretji pa Andrej Ger- 
mek. Nika Veber je bila najboljša pri kadeti
njah pred Vito Vatovec in Laro Zakrajšček. 
Zelo zanimive tekme so se v letošnji tekmo
valni sezoni odvijale tudi v kategoriji do 10 
let Pri dečkih je zmagal Matej Germek pred 
Jakobom Hodžičem, tretji pa je bil Peter No
vel . Pri deklicah je bila najboljša Nežke Ko
cjančič, druga je bila Katrina Sterchi, tretja 
pa Valeri Steffe.
Med najmlajšimi, ki so letos obiskovali nami
znoteniško šolo je bil najboljši Matej Čokelj, 
drugi je bil Rok Sajevic, tretji pa Timej Tru- 
glas. Najboljša med deklicami je bila Hana 
Požrl pred Emo Ružič in Evo Fortuno.

Kickboxing

Uspeh KITovcev v Ormožu in Izlakah
Pretekli vikend so tekmovalci izolskega klu
ba borilnih veščin Kil, nastopili na finalnem 
turnirju državnega prvenstva v Ormožu in 
domov prinesli kar 5 naslovov državnih 
prvakov v kickboxingu. Z mednarodnega 
kadetskega turnirja v Izlakah pa sta v Izolo 
odšli dve zmagi.
V soboto, dne 14.06.2008 je v Ormožu, pod 
okriljem Kickboxing zveze Slovenije, potekal 
finalni turnir v kickboxingu, na katerega so 
se uvrstili predstavniki 19 klubov, med ka
terimi so bili tudi tekmovalci izolskega kluba 
KiT. Ta, tretji po vrsti in tudi zadnji turnir je 
dal odgovor, kdo bo letošnji državni prvak v 
disciplini light in full contact, ter low kicku.

Izdani so lahko z izkupičkom zadovoljni, 
kajti domov so prinesli kar 5 naslovov držav
nih prvakov in sicer v mladinski kategoriji 
do 63 kg si je ta naslov priboril Andrej ŠKER- 
GAT, ki je k temu naslovu dodal še naslov 
vice prvaka, v katergoriji do 69 kg. V članski 
kategoriji do 63 kg je novi prvak postal Du
šan LAMUT, na drugo mesto pa se je uvrstil 
Tomi PEČAR. V poltežki kategoriji, do 94 kg 
je naslov osvojil Raniš SMAJLOVIČ, v katego
riji nad 94 kg pa 2.mesto. V najtrši disciplini, 
to je full contactu in lovv kicku je novi-stari 
prvak (p)ostal Jasmin BEČIROVIČ.
V istem terminu se je v Izlakah odvijal »odpr
ti pokal Izlak«, ki je bil namenjen nastopu 
mlajših kategorij tekmovalcev. Izdane so 
zastopali trije kadeti in sicer Nermin ALIBA- 
BIČ, Gazim AGUŠI in Jaka HUDALES. Naj
uspešnejši je bil ponovno Jaka HUDALES, 
ki je zmagal, kar v dveh kategorijah in sicer 
pod 165 cm in v absulutni kategoriji, nad 165 
cm. S tema zmagama je dokazal, da je naj
uspešnejši slovenski tekmovalec v kategoriji 
kadetov.
Po krajšem počitku, se za nekatere tekmoval
ce, ki upravičeno pričakujejo vpoklic v repre
zentanco Slovenije, pričenja ciklus poletnih 
priprav, med tem tudi udeležba na trening 
kampu na Madžarskem, saj jih v jesenskem 
delu čaka nastop na kadetskem-mladinskem 
SP v Italiji, člane pa nastop na EP v Bolgariji 
in Portugalski.

Košarka

V soboto, 14. junija 2008, se je po celi Slo
veniji zaključil 6. krog Državnega prvenstva 
SKL za pionirje U12. Lige se je udeležilo 16 
skupin in v vsaki skupini so igrale 4 ekipe. 
Košarkarji letnikov 1996 - 1998, ki nosijo 
drese KK Izola, so v skupini Zahod 8 odigrali 
tekme po naslednjem vrstnem redu:
KK Izola : Koš Koper Vzajemna (36:40) 
Luka Koper B : KK Izola (11:54)
Splošna Plovba Portorož : KK Izola (64:29) 
Koš Koper Vzajemna : KK Izola (36:52)
KK Izola : Luka Koper B (80:12)
KK Izola : Splošna Plovba Portorož (37:49). 
Izdani (Ramon Babič, Meta in Tine Černač, 
Deni Dokl, Matevž Franovič, Marko Hiršelj, 
Patrik Lipej, Jakob Majerič, Demian Ma
vrič, Martin Mittendorfer, Damian Sterchi, 
Dejan Šuštar in Peter Tisnikar) so pod vod
stvom trenerja Igorja Matiča z borbo uspeli 
v povratni tekmi premagati ekipo Koš Koper 
Vzajemna, obakrat B ekipo Luke Koper, le 
Portorožani so jim do zadnjega ostali hud 
trn v peti.
V 6. krogu lige so v Livadah izolski košarkarji 
prvo tretjino rahlo vodili (17:14), v drugi tre
tjini so gostje povedli za dve točki (27:29), v 
tretji tretjini pa so naši popustili v obrambi

(37:49), kar je prispevalo 
k končni zmagi ekipe iz 
Portoroža. Kljub temu 
gredo čestitke vsem 
igralcem, še posebej pa 
edini igralki v ligi - Meti 
Černač - saj se po celolet
nem treningu odpravljajo 
na zaslužene počitnice. 
Lestvica uvrstitev v sku
pini Zahod 8 je torej sle
deča: L Splošna Plovba 
Portorož, 2. KK Izola, 3. 
Koš Koper Vzajemna in 
4. Luka Koper B. (J.M.)

1
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Športni ribolov

Mraz skrajšal tekmovanje
Sredi prejšnjega tedna je MARINARESCA iz Milj organizirala tekmovanje za Juniorje.Trnkarje- 
nje se je vršilo s pomola v marini v Miljah.Tekmovanje je bilo zaradi mraza in nizkih temperatur 
zelo naporno za mlade športne ribiče.Tekmovalna komisija je trkarjenje zato skrčila na eno uro. 
Rezultati pa kljub temu niso izostali,saj so Menolaši iz Izole osvojili vsa druga mesta v svojih ka
tegorijah.
V prvi skupini (do 12 let) je osvojil 2. mesto,NIK MOHORIČ Menda IZOLA.
V drugi skupini (do 14 let) je osvojil 2. mesto ANEJ KRIVEC Menda Izola.
V skupini tri (do 14 let) je osvojil 2. mesto VID ČRNIGOJJvlenda Izola.
V skupini štiri, (do 16 let), je drugo mesto osvojil TOMAŽ KRAPEŽ Menda Izola.
S kupno je tekmovalo 17 tekmovalcev iz Italije in Slovenije.
Na 2. Fiumanki pa so člani mende osvojili 3. (Janez Pucihar, Vojko Škrlj) in 4. mesto (Vesna Pu
cihar, Edi Marinšek)
Na Svetovnem prvenstvu do 21. let v Novigradu pa so Slovenci osvojili četrto mesto a bronasto 
medaljo med državami udeleženkami.

MIKIJEV IN VLADOV MEMORIAL 
TORNEO Dl MIKI E VLADO

IZOLA / ISOLA

18.-21. 06. 2008 
ob / alle 19h

NOVO
Vzglavniki iz termospominske pene
Počutite se kot kralj!
Mehko, mehko, mehko, prijetno objemajoče, hkrati pa daje varno 
oporo vratnim vretencem.
Začnite jutro dobre volje - zbudite se resnično spočiti.
Iz enakega materiala in oblečene v mehko bombažno prevleko 
tudi potovalne blazine v obliki potkve.
Na potovanju, na dopustu omogočajo sopotnikom v avtu varno in

Ko potipate in začutite prijetnost 
mehkobe, si rečete: "To moram 
imeti!"

Kristanov trgi - tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 • 15.00/ 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00 ^

prijetno spanje.
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Tudi gejevska literatura ima 
mesto v izolski knjižnici
Nekateri redni obiskovalci literarnih večerov v izolski knjižnici so sicer umanjkali, vendar je 
bil večer gejevske poezije vseeno dobro obiskan in literarno bogat. Naslednjič bo že lažje.
V četrtek, 12. junija je bil v Mestni 
knjižnici Izola mednarodni večer 
branja gejevske poezije. Pesmi so v 
originalu in v prevodih brali avtorji 
Andras Gerevich iz Madžarske, Chri
stopher Whyte iz Škotske, Dimitrij 
Kuzmin in Valerij Ledenjov iz Rusije, 
Gašper Malej iz Kopra ter Lawrence 
Schimel iz Španije.
Svoje in pesmi drug drugega so brali 
v slovenskem, španskem, angleškem, 
škotskem, ruskem in madžarskem je
ziku. Po tem blagozvočnem koncertu 
jezikov in poezije, ki je v prijetnem vz
dušju potekal skoraj dve uri, se je med 
pesniki in poslušalci, med katerimi so 
bili tudi turški pesniki in pesnice, por
tugalska gostja in drugi, razvil zanimiv 
pogovor v angleškem jeziku o tem, kako 
so pesniki doživeli prevajalsko delavni
co, in o drugih vprašanjih. Po zaključe
nem večeru smo povezovalca progra
ma, pesnika in pisatelja ter založnika 
Braneta Mozetiča, prosili za pogovor. 
MKI: Prevodi so nastali v okviru tretje 
mednarodne prevajalske delavnice ge
jevske poezije, ki je potekala prejšnji 
teden v Fiesi. Organizatorja, Center 
za slovensko književnost in Literature 
Across Frontiers, sta izbrala šest evrop
skih pesnikov, ki s pomočjo angleških 
prevodov in pogovorov prevajajo pesmi 
drug drugega. Nam lahko poveste kaj o 
tem, kako je potekala ta prevajalska de
lavnica in kako ste izbrali pesnike?
- Načrt je bil zelo jasen. S pomočjo ra
zličnih informacij smo našli šest pesni
kov, ki pišejo tudi gejevsko poezijo in ki 
so sposobni prevajati oziroma komuni
cirati v angleščini. Seveda smo izločili 
tiste jezike (razen slovenščine), ki so 
že bili prisotni na prejšnjih dveh delav
nicah. Nato so pesniki prejeli po nekaj 
pesmi vsakega sodelujočega v origina
lu in v angleškem prevodu - to že dva 
meseca pred delavnico, da so lahko že 
pred prihodom izbrali pesmi, na katerih 
bodo delali, in naredili obrise prevodov. 
Na sami delavnici so potem v komuni
kaciji z avtorji svoje prevode dodelali 
do te mere, da so jih lahko predstavili. 
Mislim, da so bili vsi zelo zadovoljni z 
delavnico in tudi z rezultati. Malo manj 
je bilo spoznavanja Slovenije, saj je šlo 
za delovno srečanje.
MKI: Od kod prihajajo, s čim se ukvar
jajo, kdaj so začeli pisati, kaj so doslej 
že objavili?
- Andras Gerevich je madžarski pesnik, 
ki je študiral v ZDA in Angliji, doslej je 
izdal tri pesniške zbirke in je med dru
gim je tudi predsednik združenja mla
dih madžarskih pisateljev.

Christopher Whyte je iz Glasgowa, pe
smi piše v škotščini, medtem ko prozo 
v angleščini. Za svoje delo je prejel šte
vilne nagrade. Dimitrij Kuzmin je ruski 
pesnik, ki je poučeval v Moskvi, kasne
je pa postal zelo aktiven kot urednik in 
prevajalec. Urejal je številne revije, tudi 
prvo rusko gejevsko literarno revijo. 
Gašper Malej iz Kopra, piše poezijo, 
prozo, esejistiko, kot prevajalec pa je iz 
italijanščine prevedel številne pesnike, 
pisatelje in dramatike. Lawrence Schi
mel je ameriški pesnik, ki že vrsto let 
živi v Madridu, tako da piše tudi v špan
ščini. Izdal je že preko osemdeset knjig 
različnih žanrov, od erotičnih zgodb 
do knjig za otroke. Valerij Ledenjov je 
mlad ruski pesnik, ki je študiral psihoa
nalizo, poleg pisanja še prevaja in ureja 
portal ruske literature litkarta.ru 
MKLMed nami je bil tudi avtor v slo
venščino prevedene slikanice Sosedje 
in prijatelji, Lawrence Schimel, ki smo 
ga bili zaradi tega še posebno veseli. 
Nam lahko poveste kaj o tej slikanici, 
ki govori o dečku z dvemi očeti? Zakaj 
je pomembno, da prevajamo tudi tovr
stno literaturo?
- Gre za prvo slikanico pri nas, ki govori 
o družini, v kateri sta dve osebi istega 
spola, in seveda otrok. Takih družin je 
pri nas kar precej, a ne vemo kaj dosti 
o njih. V slikanici je fantek posvojen, 
v realnosti pa gre velikokrat za otroka 
enega od pravih staršev. Nujno je, da se 
otroci tudi preko slikanic srečujejo z ra
zličnimi oblikami družin ter seznanjajo 
z različnimi nestrpnostmi do drugačnih
- morda še v fazi, ko jih odrasli še niso 
naučili biti sovražen, nestrpen, napa
dalen in izključevalen do drugačnih od 
sebe. Zato je na koncu slikanice pridan 
tudi priročen slovarček o družbenih po
javih s tega področja.
MKLNa srečanju je ena izmed poslu
šalk postavila tudi vprašanje, kaj je to 
gejevska poezija? Je to ljubezenska, 
socialna, politična poezija? Pesniki so 
na ta vprašanja odgovarjali različno, 
nas pa zanima, kakšno je vaše mnenje 
kot založnika?
- Pod tem izrazom razumem poezijo, ki 
eksplicitno govori o gejevskih temah, 
torej o homoerotični ljubezni, položaju 
gejev v družbi itd. tako da je lahko ljube
zenska, socialna, politična, angažirana 
itd. Malo teže jo je prepoznavati, če gre 
zgolj za določeno gejevsko senzibiliteto 
v pesmi. Glede jezikov je tudi res, da je 
spol v nekaterih jezikih zlahka zakrit, v

drugih pa ne. Tako velikokrat pride do 
avtomatičnega prevajanja po principu 
večine in se pesmi, ki se recimo nana
šajo na moškega ljubimca, prevajajo kot 
da gre za ljubimko.
MKI: V Istri smo nekako navajeni na 
drugačnost, saj živimo v multikultur
nem okolju. Vendar je bil to prvi gejev
ski večer v naši knjižnici. Povsod pa 
ni tako, saj vemo, da mnoge družbe in 
kulture v svoj način življenja integri
rajo tudi tretji spol ter jim posledično 
tudi uradno priznavajo pravice, ki iz 
tega izhajajo oziroma teh pravic sploh 
ne postavljajo pod vprašaj. Bi nam la
hko povedali tudi kaj o tem?
- Sam se že dolga leta trudim, da bi tudi 
pri nas bilo to tako. Trudim se kot ge
jevski aktivist, kot pesnik, prevajalec, 
založnik, organizator podobnih delav
nic itd. Včasih v svojem trudu in delu 
celo pozabljam, da Slovenija še zdaleč 
ni tako liberalna in odprta ter me vsakič 
znova preseneti s svojo sovražnostjo in 
nesprejemanjem.
MKI: Upamo, da boste naslednje leto za 
svoj zaključni večer branja gejevske po
ezije zopet izbrali našo knjižnico.
- Letošnja delavnica je bila že tretja in 
upam, da bom drugo leto lahko izdal 
antologijo sodobne evropske gejevske 
poezije, tako da podobne delavnice ver
jetno ne bo - bo pa kaj drugega.

Klub študentov občine Koper bo letos že četr
to leto zapored obudil spomin na koprskega 
zaščitnika Sv. Nazarija. Dogajanje se bo od
vijalo na Prešernovem trgu (Muda) od petka 
20. junija vse do nedelje 22. junija. Namen 
dogodka je obujanje starih običajev s poudar
kom na tvorbi identitete mestnega jedra.

Prireditev v spomin Sv. Nazariju se bo pri
čela v petek, glavnino dogajanja pa bomo 
pričakali v soboto s srednjeveško tržnico 
in uprizorjeno predstavitev 500-letnice 
Trubarjevega rojstva z naslovom Primus - 
Primož - Prvi mož. V nedeljo pa bodo obi
skovalce popeljali na spominski pohod po 
poti procesije. Želimo si, da bi udeleženci 
pohoda spoznali legendo o prvem kopr
skem škofu in priprave ter dogajanje na 
ta praznik. Tako bo naloga pohodnikov, 
da na različnih točkah v starem mestnem

DUŠAN KMETEC: JAZ IN MORJE
V Mestni knjižnici Izola je od začetka 
junija odprta slikarska razstava Duša
na Kmetca z naslovom »Jaz in morje«. 
Razstavljenih je šest platen večinoma 
večjega, pa tudi manjšega formata, po
slikanih v akrilni tehniki.
Velike površine turkizno modre barve, ki 
predstavljajo morje in nebo nad njim, ter 
ribiči pri svojih vsakdanjih opravilih, kot 
so »kalanje« in dviganje mrež iz morja, 
odbiranje ulova, čiščenje, zlaganje in ši
vanje mrež..., so slikarjevi priljubljeni mo
tivi. Morje je za Dušana vsakdanji izziv, 
saj se z njim že skoraj 40 let ukvarja tudi 
profesionalno kot ribič. Sam pravi: »V sebi 
nosim in čutim ljubezen in spoštovanje 
do morja, zato so mnoge moje slike te
matsko vezane na krajino, dogajanja in 
življenje ljudi ob in na morju. S slikami 
pripovedujem zgodbe. Pri slikanju upo
rabljam različne tehnike in pristope.« 
Dušan Kmetec je bil rojen leta 1953 v Ma
riboru, od leta 1957 živi ob morju, najprej 
v Seči, nato v Piranu. Z ljubiteljskim sli
karstvom se ukvarja že več kot 20 let. Ko je 
bilo leta 1993 v Piranu ustanovljeno danes 
priznano in cenjeno društvo Likovni klub 
Solinar, je Dušan postal njegov član. Li
kovno se je izobraževal na številnih teča
jih in v likovnih kolonijah pod vodstvom 
različnih akademskih slikarjev. Njegovi 
mentorji so bili med drugimi npr. Andrej 
Trobentar, Jože Pohlen, Joni Zakonjšek, 
Gani Llallosi... Včlanjen je tudi v Likovno 
skupino Skupnosti Italijanov »Giuseppe 
Tartini« Piran, ki deluje pod vodstvom li
kovne pedagoginje Libane Stipanov.
Po besedah njegovega prijatelja, bibliote
karja Vladimirja Bernetiča je Dušan Kme
tec »kot figuralik - marinist pri nas edin
stven. Njegove figure so predvsem piranski 
ribiči postavljeni v delovnem okolju - na 
ladjah, ob mrežah.«
Vabljeni k ogledu razstave, ki bo odprta 
do konca meseca junija v času delovanja 
knjižnice, vsak dan od 9h do 18.30 ter ob 
sobotah od 8h do 13h. Špela Pahor

jedru zberejo dela teksta, ki pripoveduje 
o dogajanju pred, na dan in po dnevu Sv. 
Nazarija. Te dele teksta na koncu prinese
jo na stojnico v atriju Fakultete za huma
nistične študije Koper, v zameno pa bodo 
dobili sladico in bovlo. Sladice, BUSSO- 
LAI, so značilni kolački, ki so jih navadno 
pekli ob večjih verskih praznikih, značilni 
pa so bili za vso Istro in Benečijo.

Dijaški koncert ob koncu pouka
Klub študentov občine Koper v sodelo
vanju s Klubom študentov občine Piran, 
Gimnazijo Koper in Gimnazijo Piran v pe
tek, 20. junija ob 17.00 v koprski Taverni 
pripravlja dijaški koncert namenjen vsem 
obalnim dijakom in dijakinjam. Nastopili 
bodo: Red Line, Sound Stream, Schizop- 
honic, Children of Woodstock, Tight no- 
odles in kot gostje fantje z obalne skupine 
Pangea.

Študentje z Nazarijem, dijaki z rockom
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 19. junij 2008
Kino Odeon

ob 19.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA - 21 Režija: Robert Luketič 
Igrajo: Kevin Snacev. Jim Sturgess, Kate Bosworth / Film, ustvarjen po resničnih dogodkih, je 
zgodba o preprostem mladeniču Benu, ki mu primanjkuje denarja za šolnino. Ker je odličen v 
matematiki, ga v svoje vrste povabi skrivnostna skupina pod vodstvom inteligentnega profesorja 
Mickeya. Z zapletenim sistemom preštevanja kart si želijo odločno povečati možnosti za dobitek 
v igralnicah, toda sprva uspešen načrt se zaradi ambicij posameznikov, nepričakovane ljubezni in 
premetenega nadzornika znajde v težavah.

ob 21.00 : LADY CHATTERLEY - Lady Chatterley Režija Pascale Ferran

Petek, 20. junij 2008

DOM DVA TOPOLA IZOLA - ob 20.00

GLASBENA PRAVLJICA OSLIČEK 
ARIRANG V SENČICI DVEH TOPOLOV
Izvajajo učenci ustvarjalne skupine GŠ Izola mentorice Mirjane Gvozdenac: 

pripovedovalki Pia Chersicola in Eva Opsenica, 
solisti, orkester Arirang in otroški pevski zbor / Dirigent: Klemen Jug

Kino Odeon
Ob 19.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA-21 / Režija: Robert Luketič 

Ob 21.00: LADY CHATTERLEY - Lady Chatterley Režija Pascale Ferran

Sobota, 21. junij 2008
IZOLA - KOPER - PIRAN

Poletna muzejska noč
Javna vodstva po muzejih, muzejske delavnice, ustvarjalne delavnice za otroke in 

odrasle, multimedijske predstavitve, otvoritve razstav in koncerti

Kino Odeon
Ob 19.00: LADY CHATTERLEY - Lady Chatterley Režija Pascale Ferran 

Ob 21.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA - 21 Režija: Robert Luketič

Nedelja, 22. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA - 21 Režija: Robert Luketič 
Ob 21.00: SKAKAČ - Jumper Režija: Doug Limati 

Igrajo: Havden Christensen. JamieBell. Samuel L. Jackson / Skakač je osnovan na pisani znanstve
nofantastični zgodbi o ljudeh, ki so se sposobni transportirati v času in prostoru. Med njimi je tudi 
zlorabljen mladenič, ki to moč v sebi odkrije pomotoma. Takšna anomalija pa seveda - po principu 
učinka metulja - pritegne vladne uslužbence, ki so zavohali novo orožje..._____________________

Ponedeljek, 23. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA - 21 Režija: Robert Luketič 
_______ Ob 21.00: SKAKAČ - Jumper Režija: Doug Liman_______

Torek, 24. junij 2008
STARA SOLA V KORTAH - ob 19.30

Ob letošnjem dnevu državnosti 
in kresnem večeru

se bomo v torek, 24. junija, ob 19.30 pred Staro šolo v Kortah

spomnili obletnice rojstva Primoža Trubarja,
in zaigrali igro Majenca.

Prireditev, v kateri se bodo predstavili, 
poleg ženske pevske skupine pod vodstvom Eneje Baloh, 

dramske skupine pod vodstvom Nade Morato in folklorne skupine Usakošcat 
pod vodstvom Vesne Vatovec, otroci dramske skupine podružnične šole Korte 

pod vodstvom Željke Ličen in učenec glasbene šole Izola Alan Petaroš pod vod
stvom Mirjane Gvozdenac, bomo zaključili s kresom za župniščem.

Vabljeni!
Kulturno društvo Korte v sodelovanju s podružnično šob in hotelom Stara šola, Župnijo, Krajevno 
skupnostjo in krajevnimi društvi.

Kino Odeon
Ob 19.00: 21-RAZPAD LAS VEGASA - 21 Režija: Robert Luketič 

_____________Ob 21.00: SKAKAČ - Jumper Režija: Doug Liman_____________

Sreda, 25. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: SKAKAČ - Jumper Režija: Doug Liman 
Ob 21.00: TEKLA BO KRI -There Will Be Blood Režija: Paul Thomas Anderson

Četrtek, 26. junij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: Indiana Jones in kraljestvo kristalne lobanje Režija: Steven Spielberg 
Ob 21.15: TEKLA BO KRI -There Will Be Blood Režija: Paul Thomas Anderson

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na otvoritev razstave

»Pozdrav s Pohorja« _ y
Hedvige Vidmar Šalamun,
ki bo v četrtek, 19. 6. 2008 ob 19.00 
v Sončni dvorani v Izoli
(Ulica Giordano Bruno).
Razstava bo na ogled do 10. 7. 2008 vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

v soboto, 21. junija ob 19. uri vas vabimo na 
otvoritev razstave sedmih italijanskih umet
nikov, ki jo tradicionalno pripravljamo v so
delovanju z združenjem Centro Friulano Arti 
Plastice iz Vidma:
ARS FOROIULANA nosi letos tematski naslov

AMORE E 
MORTE
Galerija Salsaverde Gramscijeva 4 - vhod iz Velikega trga 1, Izola
V ponedeljek 23. junija 2008 ob 20 uri 
vabimo na predstavitev fotografske razstave

“Ulično gledališče”
v galerijo Salsaverde avtorja lana McMahana iz 
New Yorka, ter projekta “Aire - Na odprtem” med
narodne zasedbe uličnega gledališča iz Grožnjana 
pod vodstvom Jane McMahan.

Galerija Alga / Kristanov trg 1
razstava slik

»Cvetne meditacije«
ak. slikarke SANDRE KUMP
Palača Manzioli
V soboto, 28. junija 2008, ob 19.00 uri 
vas vabimo na odprtje razstave

o železniškem modelarstvu in filateliji

Gospe, Gospodje, vstopite, prosim!
Prireditelji: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola v sodelovanju z Generalnim konzt 
Italije v Kopru

■ 0 J ■ VI ■' IWJ jJH IIJ rlil’l LLTH11M
MENTORJA:

RENATO CHICCO klavir 

ROBERT B0NIS0L0 saksofon
(Izola, 30. junij-2. julij 2008)

Info: CAN Izola, Manziolijev trg 5, 6310 Izola 
Kontakti: tel. (05) 616-21-31, 041-778-234 (Agnese Babič)

E-mail: agnese.babic@siol.net

Italijanska samoupravna narodna skupnost letos četrtič prireja glasbe
no jazz delavnico, ki jo bosta vodila ugleden izolski pianist Renato 
Chicco in ameriški saksofonist Robert Bonisolo.

Delavnica bo potekala v dvorani Manziolijeve palače od ponedelj
ka, 30. junija do srede, 2. julija. Na njej bo lahko sodelovalo naj
več 25 udeležencev. Program predvideva posamezne učne ure in 
skupna igra. Zadnji dan, v sredo, 2. julija, je predviden koncert na 
Manziolijevem trgu v Izoli, kjer bodo skupaj z mentorjema nasto
pili vsi udeleženci delavnice.

Razstava starih razglednic
Mestna knjižnica Izola in Mobi-fila ob prazniku oljk, vina in rib vabi na 
razstavo starih razglednic iz zbirke knjižnice: Izola, Koper, Piran, Portorož, 
Strunjan, ki bo na Manziolijevem trgu, od 20,- 21. junija.
Ob tej priložnosti bodo na voljo reprodukcije starih razglednic Izole z 
znamko in priložnostnim žigom.
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Izola brez proračuna

Podelili so priznanja 
zaslužnim krvodajalcem
Po odvzemu krvi sodi izolska občina med prvih deset v državi. Število krvodajalcev 
se je še povečalo in med njimi je veliko mladih. Kar nekaj krvodajalcev šteje že več 
kot 100 odvzemov. Letošnji jubilanti bodo nagrajeni prihodnje leto.
Tradicionalno vsakoletno srečanje izol
skih krvodajalcev, ki je bilo tokrat v Go
stinski in turistični šoli v Izoli, je bilo do
bro obiskano. S svojo prisotnostjo so ga 
počastili: prvi mož RK Slovenije g.Borut 
MIKLAVČIČ, namestnica predstojnice 
tranfuz. oddelka izolske bolnišnice dr. 
Slavica MAVER, podžupan izolske ob
čine g. Bojan ZADEL, direktorica Adri
atic Slovenica PE Koper ga. Milojka LA
HAJNAR ŠPACAPAN, predsednik OZ RK 
Koper g. Marjan KRIŽMAN ter prijatelji 
krvodajalci iz sosednje Italije.
Po besedah g. Boruta Miklavčiča je Izo
la dober vzgled ostalim v državi, saj po 
odvzemu krvi sodi med prvimi desetimi 
v državi. In res je tako. Število krvodajal
cev je v prvih petih mesecih naraslo za 
5 odstotkov v primerjavi z istim lanskim 
obdobjem. Razveseljuje, da so med kr
vodajalci tudi mladi, samo letos je do 
sedaj prvič darovalo kri 35 mladih.

Ob kulturnem programu v izvedbi kvar
teta 7 plus in violinista Roka Kleva 
Ivančiča, je priznanja krvodajalcem po
delil predsednik območnega združenja 
g. Vlado Ostrouška in podžupan občine 
Izola g. Bojan Zadel. Ker gre za prizna
nja za leto 2007, so neupravičene pritož
be nekaterih, češ da so bili pozabljeni, 
saj bodo na vrsto prišli leta 2009.

Poglejmo kdo so jubilanti, ki so darovali 
kri od 80 krat naprej: 
za 80 krat darovano kri g. Zlatko CE
GLAR je prejel posebno nagrado Zava
rovalne družbe d.d.Adriatic-SIovenica 
umetniško sliko in še 7 posebnih nagrad 
OZ RK Izola ročne ure je prejelo: 
za 80 krat darovano kri g. Damjan JA
KAC in g. Sergio MARANCINA, 
za 90 krat g. Valter ČOK in Mirko KRT, 
za 110 krat g. Anton KOSIČ, 
za 120 krat g. Milorad LONČAR in 
za 130 krat darovano kri Vojko ČOK. 
Povejmo še, da se je prijetno druženje 
, ki ga je vodil “naš” Dare Brezavšček, 
zavleklo in prav je tako. Ostaja misel, 
da bo tudi v naslednjih letih krvodajal
stvo v izolski občini napredovalo, tako 
po odvzemu krvi, kot po številu krvo
dajalcev.
več na: http://www.izola.ozrk.si/

Predsednik OZ RK Izola 

Vlado Ostrouška

Primorci beremo - tudi brez nagrade
V akciji sodelujejo štiri primorske knjižnice, izolska pa je edina v treh istrskih občinah. Kdor bo prebral vsaj 6 
proznih in eno pesniško delo slovenskih avtorjev, bo prejel posebno nagrado.

Še par izvodov 
za naročnike

Boris Gombač, po izobrazbi pravnik, po delu 
uslužbenec Evropskega parlamenta, po inte
resih zgodovinar, je napisal obsežno, skoraj 
500 strani obsegajoče delo, ki ponudi obilico 
informacij o političnih in drugih migracijah na 
vzhodnih območjih Jadrana, prinaša pa tudi celo 
vrsto zgodovinskih dejstev iz novejšega obdobja 
od prve svetovne vojne pa do povojnih let, po do
končni razmejitvi Italije in Jugoslavije.

Z Izokartico lahko kupite obsežno delo 
Borisa Gombača Atlante storico dell Adri
atico orientale za vsega 39 Eur. V uredniš
tvu Mandrača (64 00 010) naročite knjigo, 
ki bi jo moral prebrati vsak, ki se razglaša 
za Izolana. Zaloge knjig so že pri koncu- 
zato pohitite.
Še opozorilo: Knjiga je izšla le v italijan
skem jeziku!

Izokartiča - press

Mestna knjižnica Izola se je letos pri
ključila projektu še štirih primorskih 
knjižnic (Knjižnici Cirila Kosmača 
Tolmin, Lavričevi knjižnici Ajdovščina, 
Kosovelovi knjižnici Sežana, Mestni 
knjižnici in čitalnici Idrija, ki je imel 
že lansko leto velik uspeh, s katerim 
knjižnice spodbujamo izposojo in bra
nje izvirnega slovenskega leposlovja.

Od 9. junija 2008 do 19. novembra 
2008 je vsem članom naše in ostalih 
sodelujočih knjižnic v branje ponujen 
seznam 42 slovenskih leposlovnih 
del (ter eno po izbiri knjižnice), ki 
ustvarjajo pisano pomladno-poletno- 
jesensko literarno mavrico, da lahko 
v njej vsak najde svoj odtenek bralnih 
užitkov.
Na zaključni prireditvi bomo s prizna
njem Primorci beremo in knjigo na
gradili vse, ki bodo prebrali vsaj šest 
proznih del in eno pesniško zbirko. 
Akcijo Primorci beremo je tudi letos 
finančno podprlo Ministrstvo za kul
turo RS, ter sponzorji, Založba Učila 
International, Mladinska knjiga in 
Go-Partner.

Verjamemo, da se boste odzvali pova
bilu k branju. Projekt Primorci bere
mo poteka na Obali le v naši knjižnici, 
zato vas vabimo, da se mu priključite 
in postanete tudi vi člen v veliki pri
morski bralni verigi.

Marina Hrs

Precej izolska Trentart
V sredo, 18. junija so v Hiši refoška Vi- 
naKoper predstavili 2. umetniško de
lavnico TrentaArs 2008, ki bo od 23. in 
28. junija potekala v primorskem delu 
Triglavskega narodnega parka v dolini 
Trente in Zadnjice.

Na njej letos sodelujejo akademski 
slikarji Zvest APOLLONIO, Fulvia 
ZUDIČ, Tilen ŽBONA in Valentin 
OMAN, ki je ustvarjal tudi v lansko
letni delavnici TrentaArs ter likovni 
kritik Dejan MEHMEDOVIČ. 
»TRENTAARS je umetniški projekt 
likovne delavnice, ki sem si jo za
mislila iz več razlogov: ker sem si 
vedno želela, da bi v tem delu naše 
države, kjer leži edini slovenski 
narodni park, v poletnem času, ko 
je narava v bujni rasti, ustvarjali 
umetniki in se veselili življenja v 
tem edinstvenem okolju, zaradi 
moje želje, da bi se Trenta čez ne
kaj let ponašala z žlahtno zbirko 
likovnih del eminentnih domačih 
in tujih likovnikov in tudi zato, 
ker sem si želela stkati pristne vezi 
med domačini in nami, prišleki, 
»je o projektu povedala pobudnica 
Kristina Menih.
Vsa nastala likovna dela in fotografi
je bodo predstavljena v strokovnem 
dvojezičnem katalogu in razstavlje
na v Informacijskem središču Tri
glavskega narodnega parka v Domu

Trenta. Odprtje razstave bo v sklo
pu spremljajočih prireditev Trentar
skega senjema in bo na ogled do 19. 
septembra 2008.
Vsak od sodelujočih bo Trenti po
daril eno od svojih umetnin. Pridru
žila se bo nastajajoči stalni likovni 
zbirki, ki že vsebuje podarjena dela 
udeležencev 1. delavnice TrentaArs 
2007, ko so v Trenti ustvarjali Azad 
KARIM, Valentin OMAN, Rudi 
SKOČIR, Huiquin WANG, Bojan 
VELIKONJA in Dušan BUČAR. 
Delo udeležencev delavnice si bo
ste lahko ogledali ob dnevu odprtih 
vrat v petek, 27. junija 2008 od 16. 
ure dalje.
Stalna zbirka umetniških del doma
čih in tujih priznanih likovnikov bo 
svojevrstna promocija ne le za Tren
to, ampak za ves slovenski svet pod 
Triglavom.



Isola, paese 
delle banane... 

(o delle bucce di 
banana...)

Probabilmente non c'è Isolano che

Il presidente della Repubblica, Danilo 
Tiirk, a Palazzo Manzioli per parlare di 

minoranza italiana e confine di Schengen
A Palazzo Manzioli, presente il Presidente della Repubblica Danilo Tiirk, si è svolto il convegno 
sulla minoranza italiana e il regime di Schengen. Presentigli ambasciatori di Italia e Croazia 
a Lubiana, esponenti dei governi e dei parlamenti sloveno e croato, sindaci dei comuni limitrofi 
e rappresentanti della Comunità Italiana.

non abbia visto la trasmissione che 
la prima rete TV nazionale slovena, 

trasgredendo a tutti i criteri di obiet
tività, ha messo in onda all’inizio 
della campagna elettorale isolana. 
Probabilmente molti l’hanno anche 
rivista più di una volta per cercar di 
rendersi conto della grave crisi in cui 
è caduta la nostra ridente cittadina. 
Vicende che potremmo tranquillamente 
definire di compravendita del bene 
comune: intendendo con ciò non sol
tanto la voglia smisurata di potere in 
quanto tale, ma soprattutto in quanto 
possibilità incontrastata di usare il 
bene pubblico (cioè comune) per fini 
e interessi propri!
Non che noi, pur nella nostra profonda 
ingenuità, avessimo mai creduto alle 
parole di coloro che si battevano il 
petto giurando diperseguire soltanto il 
bene degli Isolani: addirittura gli anti
chi avevano constatato che il benessere 
passa attraverso lo stomaco! Ma vede
re sbandierate così, pubblicamente e 
senza vergogna, le brame più scabrose, 
c ’è da chiedersi se questi Signori non 
intendano anche per il futuro usare gli 
elettori come meri strumenti delle loro

A ricevere il Capo dello 
Stato, il presidente del
la Comunità Italiana di 
Isola, Silvano Sau, ed 
il presidente della CAN 
Costiera, Flavio Forlani. 
Il saluto di benvenuto 
agli ospiti, intervenuti 
per discutere sul tema 
riguardante la Comunità 
Italiana alla luce dell’in
troduzione degli accordi di 
Schengen sul confine fra 
Slovenia e Croazia, oltre 
al presidente Sau, anche 
il Sindaco di Isola, dott. 
Tomislav Klokočovnik. Il 
Presidente della Repubbli
ca, nel suo intervento, ha 

sottolineato la necessità che il passato non condizioni il dialogo e le possibilità del presente e del 
futuro. Proprio Palazzo Manzioli e l’attività che sta portando avanti - ha ribadito - è tipico esempio 
di dialogo interculturale che si afferma ormai da molto tempo. D’altra parte, ha sottolineato - se 
le minoranze nazionali percepiscono l’introduzione del regime confinario di Schengen, è dovere 
dei governanti prenderne atto e cercare le possibilità per porvi rimedio. All’incontro - voluto 
espressamente dal presidente della Repubblica - sono intervenuti pure gli ambasciatori di Italia 
a Lubiana, Daniele Verga, e l’omologo croato nella capitale slovena, Mario Nobile. Numerosi 
gli altri interventi, tra cui quello del direttore dell’Ufficio per le Nazionalità del governo sloveno, 
Stanko Baluh, il deputato italiano al parlamento sloveno, Roberto Battelli e il collega al Sabor 
di Croazia, Furio Radin. Da sottolineare ancora gli interventi dei rappresentanti degli organismi 
repubblicani a tutela della comunità italiana in Croazia, i sindaci dei comuni limitrofi, tra cui, il 
sindaco di Pirano, Tomaž Gantar, del comune di Buie, Lionella Limoncin ed il presidente della 
Regione Istriana, Ivan Jakovčič. A conclusione del dibattito, è stata approvata la proposta di costi
tuire un gruppo di lavoro con il compito di trovare soluzioni adeguate ai problemi portati in campo 
allo scopo di agevolare per quanto possibile i passaggi di confine per le popolazioni locali.

voglie. Sembra essere quasi tornati in
dietro di qualche secolo, quando Dogi, 
Patriarchi e Conti offrivano la nostra 
città in dote alle propriefiglie affinché 
la vita nei monasteri fosse meno dura, 
grazie alle tasse, ai contributi e alle 
decime estorti agli Isolani. Da ricor
dare, però, che più volte gli Isolani 
hanno saputo riprendere in mano le 
redini della propria sorte.
Che l’occasione propizia sia rap
presentata proprio dalle prossime 
elezioni per il Consiglio Comunale? 
Ultima speranza affinché Isola, da 
paese col sorriso non si trasformi de
finitivamente in paese delle banane, 
anzi, molto peggio, non si trasformi 
nel paese delle bucce di banana dove, 
chi ci mette sopra il piede, finisce 
inesorabilmente con il c... per terra, 
dopo che il succoso e dolce frutto se 
l’è mangiato qualcun altro.

Silvano Sau

Monografìa sul Parco archeologico dell’Alto 
Adriatico a Palazzo Manzioli

A conclusione del progetto Interreg III A Phare CBC Italia-Slovenia 2000-2006, Palazzo Manzioli 
ha ospitato la presentazione della monografia “Parco archeologico naturalistico dell’Alto Adria
tico ”, comprendente le aree del Delta del Po, della Laguna di Venezia, delle Terre di Aquileia, 
del Carso e dell’Istria slovena..
A porre il saluto a nome di Isola, città partner del progetto Interreg, il vicesindaco e presidente della 
Comunità Italiana, Silvano Sau, il quale ha posto in rilievo l’importanza delle iniziative finanziate con 
mezzi europei al fine di contribuire e consolidare la conoscenza e la collaborazione interregionale. 
La monografia “Parco Archeologico Naturalistico dell’Alto Adriatico”, in lingua italiana e slovena, 
illustra in maniera esaustiva le peculiarità storiche, ambientali ed umane delle aree del Delta del Po, 
della laguna di Venezia, delle Terre di Aquileia e, per la Slovenia, del Carso e del Capodistriano. 
A parlare dei progetti Interreg e dei risultati che ne sono venuti per le aree limitrofe, anche in vista 
della prossima progettazione per il periodo 2007-2017, la direttrice dell’Ente Parco Delta del Po, 
Emanuela Finesso, il direttore del progetto per la Regione del Veneto, Marco Gottardi, il Sindaco 
di Terzo d’Aquileia, Fulvio Tomasin e il coordinatore per l’area friulana Ludovico Nevio Puntin. 
Il prof. Salvator Žitko, presidente della Società storica del Litorale, si è intrattenuto sul contributo 
riguardante la storia dell’lstria slovena, dove - come ha rilevato - con i mezzi del progetto a Isola 
è stata realizzata una copia dell’antico mosaico romano della villa rustica di Alieto a San Simone. 
Ad illustrare la difficoltà dell’opera, la stessa autrice, Megi Uršič Calzi. A conclusione della serata, 
organizzata dalla CAN di Isola, in Piazza Manzioli si è esibito il complesso bandistico dell’Associa
zione Filarmonica “Vincenzo Bellini” di Rosolina - Rovigo, che festeggia quest’anno i cento anni 
di attività. Diretti da Patrizio Marchiori, i musicisti - una sessantina - hanno eseguito, nonostante 
l’improvvisa ondata di freddo, arie del loro ricco repertorio musicale italiano ed intemazionale.



SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA
L'anno scolastico 2007/2008 è stato per i due istituti scolastici in lingua 
italiana del comune di isola tutto sommato positivo. Ecco quanto ci hanno 
riferito i presidi Simona Angelini,per la scuola elementare e Alberto Scherìani 
perla scuola media.
Tra le novità più evidenti alla scuola ele
mentare Dante Alighieri l’intensificazione 
della forma di lavoro in equipe che punta a 
sviluppare ulteriormente la collaborazione 
tra gli insegnanti ai fini di un lavoro più 
efficace.. Intenso è il lavoro per l’ade
guamento delle norme scolastiche alla 
nuova legge sulla scuola elementare, che 
porterà all’approvazione di tutta una serie 
di regolamenti e alla stesura definitiva del 
Piano educativo. Incrementati i rapporti 
con i genitori con il coinvolgimento diretto 
nelle attività neH’ambito della giornata a 
porte aperte. Gli alunni hanno parteci
pato a tutte le gare sportive organizzate 
nelPambito Unione Italiana - Università 
popolare di Trieste e ad altre gare sportive 
in ambito regionale e nazionale. Hanno 
partecipato alle gare di lingua italiana, di 
matematica, di lingua slovena e di lingua 
inglese. Buona la collaborazione con le 
istituzioni della minoranza nazionale, sia 
a livello di CAN che di comunità degli 
italiani. Tra i risultati più visibili pure la 
pubblicazione e la stampa in autonomia 
di tre giornalini. Nei progetti futuri l’aper
tura di una quinta sezione della scuola 
materna, già confermata dal Comune, ma 
penalizzata finora dalla mancata certezza 
dei finanziamenti. In programma pure 
il riassestamento delle aree scoperte in 
base alle normative vigenti e, entro il 
2010 l’adeguamento degli spazi della 
scuola materna ai nuovi standard. Dato 
l’interesse per la lingua tedesca, l’istituto 
ha intenzione di partecipare al bando per 
l’avvio anticipato dell’introduzione dello 
studio di una seconda lingua straniera in 
settima classe.

La Scuola media Pietro Coppo sta 
per introdurre dei nuovi programmi 
per coloro che intendono proseguire 
gli studi ancora per un biennio dopo 
il triennio professionale e conseguire 
il titolo di tecnico, con la possibilità 
di intraprendere gli studi universitari. 
Si tratta degli indirizzi di studio per 
tecnico meccanico, tecnico alberghiero 
e tecnico in economia. La tanto attesa 
approvazione è avvenuta in questi 
giorni e ora manca solo il nullaosta 
del Ministero, ma i preparativo per 
le nuove offerte formative sono già 
in corso, tra le novità per il prossimo 
anno anche l’adeguamento dei pro
grammi di tutte le materie alle direttive 
della riforma e l’offerta di studio per il 
profilo dell’informatico. Intanto l’isti
tuto sta per portare a termine un altro 
anno scolastico trascorso all’insegna 
della continuità, ma anche della par
tecipazione degli studenti a numerose 
manifestazioni e iniziative. La scuola 
ha dato la possibilità ai propri allievi 
di partecipare alle iniziative in ambito 
UI - UPT, tra le quali l’ex tempore, alla 
quale un alunno è stato premiato. Da 
rilevare ancora le partecipazione alla 
fiera delle simulimprese a Celje, dove la 
rappresentanza isolana ha vinto un terzo 
premio. Sempre in ambito nazionale, il 
successo della presenza dell’istituto al 
Festival delle scuole medie tenutosi a 
Lubiana. A livello intemazionale va 
ricordato un primo e un terzo premio 
ad un concorso della Commissione 
europea sulla multiculturalità.

Marino Maurel

CULTURA CULTURA CULTURA
Su iniziativa della 
Comunità degli Ita
liani “Pasquale Be
senghi degli Ughi” 
si è presentata a 
Palazzo Manzio- 
li la compagnia 
“Teatro Incontro” 
di Trieste con la 
commedia brillante 
“Controvoglia”, un 
libero adattamento 
da “Medico per 
forza” di Moliè
re curato e diretto 
da Sandro Rossit.
Buone le interpre
tazioni femminili di Doria Vitez nella parte di Berta e Cristina Baccarà nel ruolo di 
Lucinda. In campo maschile, invece, a dominare la scena Claudio Bologna che ha 
sostenuto la parte di Sganarello. Di rilievo anche le interpretazioni di Michela Cembran, 
Alessandro Milanese, Grazia Marcantoni, Susanna Cetin, Rita Paulovich e Andrea 
Salvo. Lo spettacolo, in due atti, ha voluto rappresentare certi aspetti dell’animo 
umano legati in apparenza ad un mondo ormai passato, ma che permette anche a! 
pubblico odierno - seppur tramite l’umorismo e la risata - di riflettere e confrontarsi 
con la realtà quotidiana.

Si dice e non si dice...
Più di qualche volta ci siamo trovati in compagnia di una hostess. “Hostess” 
è una voce inglese ormai accettata che sta per assistente di volo. Ma ci sono 
anche le hostess di terra. Forse la parola straniera perderebbe gran parte del suo 
fascino se si considerasse la sua strettissima parentela con “ostessa”. Hostess 
o ostessa, importante che la persona sia simpatica.

G.S.
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Non c'è più religione
In un quotidiano di buona diffusione in Slovenia abbiamo trovato il risultato 
di una statistica che definiva gli sloveni come i più sgobboni d’Europa. 
A parte il fatto che noi consideriamo la statistica come la più grande 
figlia di “buona donna”che serpeggia tra l’intera umanità, non abbiamo 
saputo se prendere detto primato come sottolineatura di certe virtù del 
popolo sloveno o come definizione di uno status a dir poco allarmante 
del popolo stesso. Insomma, nel terzo millennio del dopo Cristo vincere 
la medaglia d’oro nello stacanovismo non dovrebbe rallegrare nessun 
essere vivente in uno dei Paesi dell’Europa Unita. Bene, cari lettori, 
con questa strettamente personale considerazione terminiamo la no
stra serie di presenze sulle pagine de “Il Mandracchio” per la stagione 
2007/2008. Ci risentiamo dopo le vacanze estive. Divertitevi!

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Sabato, 28 giugno 2008, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
Inaugurazione della MOSTRA DI 
MODELLISMO FERROVIARIO. 
Organizzazione: CAN Isola in colla
borazione con il Consolato Generale 
d'Italia a Capodistria.

Dal 30 giugno al 2 luglio, Palazzo e 
Piazza Manzioli
SEMINARIO DI MUSICA JAZZ. 
Come tradizione, anche la quarta 
edizione dello stage sarà diretta dal 
pianista, nostro connazionale, Renato 
Chicco, quest’anno in collaborazione 
con il sassofonista americano Robert 
Bonisolo. Per informazione ed iscrizio
ni rivolgersi alla segreteria della CAN 
di Isola, Piazza Manzioli 5, tei.: +386/ 
(0)5/616-21-31, e-mail : agnese.babic@ 
siol.net. Organizzazione: CAN Isola.

Giovedì, 17 luglio 2008, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
CONCERTO di musica classica. Or
ganizzazione: CI P. Besenghi degli 
Ughi.

Attività bibliotecaria

Venerdì, 20 giugno 2008, ore 18.00, 
Gorizia
Serata letteraria nell’ambito del pro
getto dal titolo “ LUNGO I BORDI”, 
presso la Biblioteca Statale a Gorizia 
(Italia) presenteranno le loro poesie 
inedite i poeti: Isabella Piego, Giacomo 
Sandron, DoraBeržan, Roberto Ferrari, 
Maurizio Benedetti e Manuela Peco- 
rari. Alla manifestazione partecipa il 
grappo letterario della CI P. Besenghi 
degli Ughi.

Attività ricreativa e sportiva

Campionato di tennis
Campionato di tennis della prima Lega 
del Litorale estiva per veterani (cam
pionato maschile):
Venerdì, 20 giugno ore 16: 6° Turno 
a Portorose contro la squadra TK 
Portorož Pizzeria Rustica.
Venerdì, 27 giugno ore 16: 7° Turno 
a San Simon contro la squadra di TK 
Veterani di Capodistria.

Sabato, 28 giugno 2008, Gallesano
Partecipazione della squadra di calcetto 
della CI Dante Alighieri di Isola al 
torneo organizzato a Gallesano dalla 
locale Comunità degli Italiani.

La biblioteca Domenico Lovisato e la 
sala di lettura di Palazzo Manzioli sono 
aperte a tutta la cittadinanza dal lunedì 
al venerdì dalle ore 17.00 alle 20.00.

Si avvisano i bambini e i genitori che 
ogni lunedì, alle ore 17.00, si tengono le 
Ore della fiaba. Si prega gli interessati 
di prenotarsi in biblioteca, nell’orario 
di apertura.

Uscite dei gruppi culturali

Venerdì, 20 giugno 2008, ore 20.00, 
Muggia
Partecipazione dei Cantanti di musica 
leggera della CI Dante Alighieri al 
GIROCANTANDO organizzato a 
Muggia, dalla locale Associazione 
Musicale “Serenade Ensemble”.

Sabato, 28 giugno 2008, ore 18.00, molo 
di Isola (barca - ZLATOPERKA)
La CI P. Besenghi degli Ughi di Isola, 
organizza un PICNIC sulla barca Zla- 
toperka. Possono iscriversi al picnic i 
soci e soci-sostenitori della CI PBDU. 
La quota d’iscrizione è di 20 Euro per 
persona che comprede il viaggio (golfo 
di Capodistria), la cena e le bevande. Le 
iscrizioni sono aperte presso l’ufficio 
della CI PBDU di Isola dalle 16.30 
alle ore 18.00 ogni lunedì e giovedì. 
Le iscrizioni saranno aperte fino al 
raggiungimento della quota prestabilita 
(o almeno 30 persone).

IL PROGRAMMA PUÒ SUBIRE 
MODIFICHE!

Come ogni anno la redazione de II Mandracchio va in vacanza. 
Rimarremo chiusi fino a settembre, quando riprenderemo 
il nostro lavoro. Torneremo dunque in settembre, per una 
nuova stagione con impegni, che mai si esauriscono. Dalla 
ripresa dell’anno scolastico, alle molteplici attività che ogni 
anno stiamo svolgendo e che certamente non mancheranno 
di essere presenti anche l’anno prossimo. Sul nostro Foglio 
cercheremo di dare spazio a tutto e a tutti, compatibilmente 
con le nostre forze e le nostre capacità, contando molto 
anche sull’aiuto dei nostri lettori. Durante l’estate il nostro 
sito www.ilmandracchio.org sarà attivo!
Per ora, la Redazione augura buone vacanze a tutti e 
arrivederci a settembre!

La Redazione
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KRIMINALNE

200 kg na eni nogi
Na Trgu republike se je pri delu lažje 
poškodoval gradbeni delavec. Kot so 
ugotovili policisti je 51 letni delavec 
postavljal 200 kg betonski pokrov ka
nalizacijskega jaška, ko mu je ta zaradi 
nepazljivosti podrsal po levi nogi. Zara
di lažjih poškodb so mu nudili pomoč v 
izolski bolnišnici.

Spregledala črto
Kakšno minuto pred 6. uro se je na 
obalni cesti med Koprom in Izolo zgo
dila prometna nesreča, v kateri sta se 
dve osebi poškodovali. Kot so ugotovili 
policisti pri ogledu, je nesrečo povzro
čila 24 letna Koprčanka, ki je vozila od 
Izole proti Kopru in na Moletu zapeljala 
na drugo smerno vozišče, ravno v tre
nutku, ko je iz Kopra pravilno pripeljal 
56 letni Bistričan. V trčenju sta bila tako 
voznica kot voznik lahko telesno poško
dovana in sta bila odpeljana v izolsko 
bolnišnico. Promet na obalni cesti je bil 
oviran skoraj dve uri.

Junak bo plačal
Nekaj minut pred 05.00 uro zjutraj so 
policiste obvestili, da moški pretepa 
žensko pred Pošto v Izoli. Na kraju so 
policisti ugotovili, da je 28-letni Novo
goričan pretepel svojo 36-letno prijate
ljico, zaradi česar si je prislužil plačilni 
nalog. Ker se ni pomiril niti po prihodu 
policistov je bil tudi pridržan do iztre- 
znitve.

Alko statistika
Ponoči so policisti PU Koper zaradi vo
žnje pod vplivom alkohola pridržali 6 
voznikov in eno voznico. Med temi je 
bil tudi voznik začetnik, 20 letni Kopr
čan, kateremu so namerili koncentraci
jo 0,61 miligrama alkohola v litru izdi
hanega zraka. Predstavnico nežnejšega 
spola, 39 letno Sežančanko so ustavili 
kozinski policisti, njej je alkotest poka
zal 0,62 miligrama alkohola v litru izdi
hanega zraka. Vse vinjene voznike čaka 
obravnava pri sodniku.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- V privat hiši v Izoli oddam stanovanje z 
ležišči in s souporabo kopalnice delavcem 
ali drugim zainteresiranim strankam za 
dalj časa. Kontakt: 041 776 748
- V Jagodju oddam garsonjero za 1 ali 2 
osebi, tel 041 770 042
- Nujno iščem 1 sobno stanovanje kjerkoli 
v J Primorski (najraje Sežana) za nedolo
čen čas, že od 20.6.08 dalje. Cena naj nebi 
presegala 210 EUR z vštetimi stroški, tel 
040 542 390
- Mlada družina z otrokoma išče enoinpol 
ali dvosobno stanovanje v Izoli za daljše 
obdobje, tel 040 385 907
- Za daljše obdobje najema, iščem 1 sobno 
stanovanje na J.primorskem. tel 040 542 
390
- Mlada, urejena izolska družina z otrokom 
išče podnajemniško enosobno stanovanje 
v Izoli. Možnost najema za daljše obdobje. 
Tel.: 040 374 103
- Mama z otrokom najame 1,5 sobno sta
novanje v Izoli. Tel.: 041 234 591
- V Izoli najamem garsonjero ali enosobno 
stanovanje, tel 041 508 204
- Par srednjih let, brez otrok, išče garsonje
ro ali enosobno stanovanje v Izoli, tel 041 
213 507
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJNO 
POTREBUJE STANOVANJE (eno ali dvo
sobno) za nedoločen čas. Najemnina do 
350 EUR. tel 040 245 684 dosegljivo dopol
dan ali 031 287 844 dosegljivo ves dan.
- Mlad in urejen par (brez otrok) NUJNO 
išče primerno veliko stanovanje na mirni 
lokaciji. 041 717 489 (popoldan) ali 041 
760 964

Vozila in plovila

- Prodam Hyundai Santa-Fe, letnik 2001, 
prevoženih 103.000 km. Dodatna oprema 
4 alu platišča z zimskimi gumami, inox 
buli bar. Informacije na 041 / 600 159.
- Prodam jadrnico dolž. 7m, tip podaljša
no Elan 19, lepo urejeno z veliko dodatne 
opreme. Informacije na tel. 040 260 397.
- Prodam 2 (dve) kolesi mountain bike 
znamke Nerida. Tel.: 040 864 061
- Prodam nov Tomosov Avtomatik znamke 
Youngstr. tel 031 877 463
- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054
• Motor “chopper” Kimko 125, prevože
nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 
pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 
Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 
Informacije: 041 584 056

Delo
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Otroci pa že policisti
Na obhodu po Izoli smo srečali skupino učencev OŠ Livade, ki so sodelovali v akciji 
otrok policist, ki so jo pripravile šole v sodelovanju z izolsko policijsko postajo. Na 
postaji so jih oblekli v posebne “uniforme”, jim razkazali delo na policijski postaji 
potem pa sta se “rajonska policista” sprehodila z njimi po mestu. Enako izkušnjo 
so pred njimi doživeli tudi nekateri učenci OŠ Vojke Šmuc. Če nič drugega bo vsem 
ostala za spomin uniforma, morda pa se bo kateri od njih čez leta le odločil za od
govoren, vendar spoštovan poklic policista.
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Talci rešeni, teroristi zajeti
Pripadniki posebne enote Policije so v sredo v Izoli izvedli akcijo oziroma 
vajo reševanja talcev, ki so jih zajeli teroristi in jih zaprli na ladjo. V akciji 
sta sodelovala dva helikopterja slovenske policije, potapljači in drugi speci
alni, glede na to, da je vaja naredila kar precej hrupa po Izoli pa smo lahko 
izračunali, da je trajala le kakšnih 30 minut, potem pa so talce menda osvo
bodili, teroriste pa polovili. Ladjedelnica pa je še vedno tam.

- Sem medicinska sestra v pokoju in nudim 
nego na domu bolnim in ostarelim tudi 24 
ur. tel 031 562 880
- Iščemo delavko za čiščenje apartmajev. 
Delo se opravlja večinoma ob vikendih, info. 
Turistična agencija Laguna, tel 041 423 003
- Kavarna Oljka išče delavko za določen čas z 
možnostjo stalne zaposlitve. Delo je pretež
no v dopoldanskem času. Tel 041 644 848
- Trafika 3dva d.o.o. v mandraču takoj zapo
sli pošteno in zanesljivo študentko s konča

no ekonomsko šolo in poznavanjem osnov 
računalništva, tel 05/ 640 03 36
- Nudim 24 urno pomoč na domu. tel 031 
418 721
- Pomoč v gospodinjstvu nudim lx tedensko 
(čiščenje, likanje...) Tel.:031 681 461
- Zaposlim natakarja in več študentov za 
strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali več
krat tedensko. Skuham tudi obrok hrane. 
Sem čista in urejena. 041 254 886
- Iščem hišo na obali v naravi ali z večjim vrtom, 
ki potrebuje skrbnika in nudi bivanje. Po poklicu 
sem inž. agronomije in bi z velikim veseljem ure
jala vaš vrt. tel 040 551 491
- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 
po nekaj ur. tel 031 310 410
- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkušnje 
iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. Iščem 
tudi delo trgovke, vnašalca podatkov, hostese, 
receptorke, pisarniško delo) Od tujih jezikov 
znam italijansko in angleško. Računalniško 
znanje osnovno, dosegljiva sem na 041 717 
489 od 15.00 ure dalje
- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 
pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 
in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 
578 327
- Nudim 24 urno pomoč starejšim in bol
nim pri osebni negi in gospodinjskih opra
vilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 354 
048
- Iščemo delavko za čiščenje poslovnih 
prostorov (poned.) tel.: 041 512 783
- Dnevni bar v Izoli išče delavko za delo v 
strežbi z možnostjo stalne zaposlitve, tel: 
041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in pomoč v piz- 
zeriji za daljše obdobje. 041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkušenega pi- 
copeka. Tel.: 041 566 751

Razno

- Rabljeno pohištvo za opremo spalnice nuj
no prodam po simbolični ceni. Kontakt: 041 
776 748
- Kozje mleko prodam, tel 041 458 012
- Oddam raztegljiv kavč, zelo dobro ohra- 
njen.Za odvoz poskrbite sami. tel 05/ 641 35 
95 ali 031 503 823
- Podarim zelo lepo spalnico. Informacije na 
GSM 040 608 159
- Prodam novejši kavč-raztegljiv v posteljo za 
dve osebi, cena 70 eu. tel 041-753-210
- Podarim zelo lepo spalnico. Informacije na 
GSM 040 608 159
- Prodam novejši kavč-raztegljiv v posteljo za 
dve osebi, cena 70 eu. tel 041-753-210
- V San Simonu sem spoznal gospodično 
Mojco. Ker bi rad z njo ostal v kontaktu, jo 
vljudno prosim, da me pokliče ali pošlje SMS 
na št. 040 835 356 oziroma piše na zoran.je- 
reb@siol.net. ZORAN
- Prodam 4 mesece starega mladiča ovčjaka. 
Tel.: 031 847 394
- Podarimo dva 
psička mešanca, 
manjše rasti, sta
ra 1,5 meseca, tel 
05/ 641 6270 ali 
041 517 360
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V Rivieri so konec prejšnjega tedna praznovali izolski krvodajalci,

otroke v izolski bolnišnici so obiskali “rdeči noski”,

andragoško društvo Morje - Univerza za tretje življensko obdobje pa je 
pripravilo zaključni izlet, kot se za konec prvega študijskega leta spodobi. 
Skratka, bil je povsem običajen izolski teden. To je naša prava Izola.

Praznik oljk, vina in rib je pripravljen
Šesti praznik oljk, vina in rib bo ta petek 20. in v soboto 21. junija na Manzio- 
lijevem trgu, v Ljubljanski in Verdijevi ulici. Začelo se bo v petek ob 19. uri v 
prostorih Manziolijeve palače s simpozijem, na katerem bodo sodelujoči govo
rili o avtohtonih sortah istrskih vin, v razvedrilnem programu naslednjega dne 
ga bodo sodelovali Brajko s prijatelji, Dober dan, Harmonikaši, Julij in Marino, 
Saltin, Šavrinski godci, Vruja in latino presenečenje iz Ljubljanske ulice.
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KO MESTO ZADIŠI PO NAJBOLJŠI PIZZI!
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dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija m« o-»/ «75953


